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У ЖИЖИ

Србија је од 22. 
маја званично 
постала део ге-

ографског обухвата 
Јединственог подручја 
плаћања у еврима, 
СЕПА, наведено је 
у заједничком сао-
пштењу Народне бан-
ке Србије и Европског 
савета за плаћања. 
Србија је овим поста-
ла 41. чланица СЕПА, 
што је важан корак на 
њеном путу учлањења 
у Европску унију. Као 
резултат тога, сви 
учесници у платним 
шемама Европског са-

вета за плаћања моћи 
ће да шаљу, односно 
примају трансакције 
СЕПА трансфера одо-
брења од новембра 
2025. године.

Гувернерка Народне 
банке Србије Јоргован-
ка Табаковић оценила 
је да је прикључење 
подручју СЕПА при-
знање за нашу земљу, 
јер показује потпуну 
усклађеност са пропи-
сима ЕУ и још је један 
доказ нашег европског 
пута.

„Србија је у домаћи 
платни промет, током 

протеклих година, 
увела најсавременије 
сервисе засноване 
на трансакцијама из-
вршеним у неколико 
секунди и развила са-
времену домаћу плат-
ну картицу, а водећи 
рачуна и о независ-
ности и поузданости 
националног платног 
система. Придружи-
вање СЕПА, за које 
смо одавно спремни, 
сада нам даје прилику 
да и платни промет са 
земљама ЕУ учинимо 
ефикаснијим“, рекла је 
она.

Србија је економска 
сила Балкана и једна 
од најбрже растућих 

економија Европе која инвес-
титорима нуди конкурентне 
трошкове пословања, ква-
лификовану радну снагу и 
широк спектар подстицаја, 
пише „USA Today“ у издању 
о Србији.

Како је наведено, Србија је 
сада препозната као најдина-
мичнија економија Западног 
Балкана, са прогнозом раста 
БДП-а од 4,5 одсто у 2025. 
години и рекордним страним 
улагањима, што је позицио-
нира као мотор регионалног 
развоја и привлачну дести-
нацију за глобални капитал.

„Упркос глобалним изазо-
вима, Србија се трансформи-
сала у једну од најбрже рас-
тућих европских економија, 
што је огроман помак у одно-
су на 2012. годину, када смо 

били пред банкротом“, рекао 
је за „USA Today“ министар 
финансија и први потпред-
седник Владе Србије Синиша 
Мали.

Према његовим речима, 
БДП Србије је од тада готово 
утростручен и сада износи 
93 милијарде долара, стопа 
незапослености је пала са 
26 одсто на 8,1 одсто, док 
су девизне резерве достигле 
рекордне 33 милијарде до-
лара. Истовремено, јавни дуг 
Србије чини 44 одсто БДП-а, 
што је далеко испод просека 
еврозоне од 89 одсто.

„Највећи искорак дого-
дио се прошле године када 
је Србија по први пут доби-
ла инвестициони кредитни 
рејтинг агенције Standard & 
Poor`s , чиме је додатно уч-
вршћен статус земље са ста-
билним макроекономским 
основама“, навео је Мали.

СРБИЈА зВАНИЧНО 
ДЕО СЕПА

ЕКОНОМСКА СИЛА 
БАЛКАНА

Први потпредседник владе и ми-
нистар финансија Синиша Мали 

представио је макету ЕКСПО 2027 
Београд и поручио да је специјали-
зована изложба ЕКСПО највећа раз-
војна шанса у историји наше земље, 
нешто што се дешава једанпут у ге-
нерацији и прилика коју не смемо 
пропустити.  

Мали је, заједно са директором 
предузећа „Експо“ Душаном Бо-
ровчанином, представио макету са 
будућим изгледом објеката који се 
тренутно граде за потребе одржа-
вања прве међународне изложбе 
на Западном Балкану. Рекао је да је 
Србија, пре непуне две године, побе-
дила Америку, Шпанију, Аргентину и 
Тајланд и добила поверење највећег 
броја земаља света да овај највећи 
догађај у нашој историји управо ор-
ганизује у Београду.

„То је огромна победа наше 
земље, огромна потврда исправ-
ности наше политике и политике 
председника Вучића, али и шанса 
коју не смемо да пропустимо“, иста-
као је Мали.

ЕКСПО 2027 НАЈВЕЋА РАзВОЈНА ШАНСА У ИСтОРИЈИ СРБИЈЕ

Специјално издање „USA TodAy“ о Србији

јоргованка Табаковић

предСТављање макеТе Са 
будућим изгледом објекаТа

Председник СНС Милош Ву-
чевић рекао је да је Српска 

напредна странка убедљиво 
победила на изборима за месне 
заједнице у две општине Пирот-
ског округа, Белој Паланци и 
Бабушници, и изразио уверење 
да ће остварити добар резултат 
и на локалним изборима у Заје-
чару и Косјерићу, који се одр-
жавају 8. јуна.

„Убедљиво смо добили све мандате. За нас су сви избори 
тешки. Избори за СНС у Зајечару и Косјерићу су посебно 
тешки, али верујем да ћемо остварити добар резултат“, по-
ручио је Вучевић и додао да се нада да ће грађани Зајечара 
и Косјерића разумети да од њих зависи изборни резултат и 
да ће у што већем броју изаћи на изборе, те поручио да ће 
се странка спремати за јесен, за изборе и у другим локал-
ним самоуправама.

УБЕДљИВА ПОБЕДА НА 
ИзБОРИМА зА МЕСНЕ 

зАЈЕДНИцЕ У 
ОПШтИНАМА 

ПИРОтСКОГ ОКРУГА

АПСОЛУтНА ДОМИНАцИЈА СНС
БЕЛА ПАЛАНКА 125 МАНДАтА

БАБУШНИцА 81 МАНДАт
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МЕЂУНАРОДНА САРАДЊА

У оквиру посете Западном 
Балкану, у Београду је бо-

равила висока представница 
Европске уније за спољну 
политику и безбедност Каја 
Калас, где је разговарала са 
представницима државног 
врха - председником Србије 
Александром Вучићем, пред-
седницом Народне скупшти-
не Аном Брнабић, председ-
ником Владе Ђуром Мацу-
том и министрима Марком 
Ђурићем и Немањом Старо-
вићем.

Након састанка, пред-
седник Вучић поручио је 
да Србија остаје поуздан 
партнер свима који искрено 
теже сарадњи, напретку и 
заједничкој европској бу-
дућности. Навео је да је са 
Калас разговарао о кључним 
геополитчким темама, без-
бедносној ситуацији у реги-
ону, европском путу Србије, 
као и о дијалогу Београда и 

Приштине.
„Нагласио сам да је 

Србија посвећена кон-
структивном дијалогу, под 
покровитељством ЕУ, као 
начину за решавање отворе-

них питања, а да је заштита 
српског народа на Косову 
и Метохији наш апсолутни 
приоритет. Подсетио сам 
да је формирање Заједнице 
српских општина, не само 
договорена обавеза, већ и 
предуслов за даље напредо-
вање дијалога и било какву 
нормализацију односа“, по-
ручио је председник Вучић и 
истакао да је тема разговора 
било и усклађивање Србије 
са спољном и безбедносном 

политиком ЕУ.
„Уверен сам да Србија, као 

држава која тежи чланству 
у Европској унији, има капа-
цитет да допринесе очувању 
мира, стабилности и зајед-
ничких европских вредности, 
уз очување својих виталних 
националних интереса. Ср-
бија остаје поуздан партнер 
свима који искрено теже са-
радњи, напретку и заједнич-
кој европској будућности“, 
истакао је Вучић.Председник Републи-

ке Србије Алексан-
дар Вучић угостио је 

председника Европског са-
вета Антонија Кошту који је 
боравио у званичној посети 
Србији. 

Председник Вучић изра-

зио је захвалност председ-
нику Кошти на томе што је 
посетио нашу земљу и донео 
добру вољу у разговоре о 
приступању Србије ЕУ. Како 

је навео, причали су о свим 
важним питањима за Србију, 
о неопходности дијалога са 
Приштином и очувању реги-
оналног мира и стабилности.

СРБИЈА ОСтАЈЕ ПОУзДАН ПАРтНЕР 
СВИМА КОЈИ ИСКРЕНО тЕжЕ САРАДњИ

НАДАМО СЕ ПОДРШцИ 
ПРЕДСЕДНИКА ЕВРОПСКОГ САВЕтА БЕОГРАД

БЕОГРАД

У Тирани је одржан Шес-
ти самит Европске по-

литичке заједнице, на којем 

су учесници разговарали о 
унапређењу политичког дија-
лога и сарадње у циљу јачања 
безбедности и стабилности 
на европском континенту.

На Самиту је учествовао 
председник Србије Алек-
сандар Вучић који је рекао 
да је послата значајна по-
рука из европских инсти-

туција да је Европска унија 
отворенија за проширење 
него раније, те да ће земље 
кандидати, уколико испуне 
своје обавезе, добити јасну 

тИРАНА

САМИт ЕВРОПСКЕ ПОЛИтИЧКЕ зАЈЕДНИцЕ
подршку на путу ка члан-
ству.

„Ово је важна порука за 
Србију, доноси нову енер-
гију, амбицију и наду да 
можемо да постигнемо 
значајне резултате“, иста-
као је председник Вучић, 
додајући да је Самит био 
прилика и за бројне важне 
разговоре са европским 
званичницима.

У оквиру Самита, председ-
ник Србије састао се са гене-
ралним секретаром Савета 
Европе Аланом Берсеом, са 
којим је разговарао о рефор-
мама, поштовању одлука Ев-
ропског суда за људска пра-
ва и заштити права нацио-
налних мањина. Председник 
је нагласио снажну сарадњу 
са Развојном банком Савета 
Европе и поновио проти-
вљење чланству тзв. Косова 
у овој институцији, уз позив 
на очување статусно неу-

тралне политике.
Такође, председник Ву-

чић разговарао је и са но-
вим аустријским канцеларом 
Кристијаном Штокером о 
безбедности, миграцијама, 
енергетској стабилности и 

европским интеграцијама.
„Аустрија је важан партнер 

Србији и уверен сам да ће 
наш дијалог допринети ста-
билности и јачању сарадње“, 
поручио је председник Ву-
чић.

Током Самита, остварио је 
низ билатералних састана-
ка са европским и светским 
лидерима, међу којима су 
председница Владе Италије 
Ђорђа Мелони, шефица ди-
пломатије ЕУ Каја Калас, 
председник Турске Реџеп 
Тајип Ердоган, председник 
Владе Мађарске Виктор 
Орбан, председник Вла-
де Шпаније Педро Санчез, 
председник Владе Словачке 
Роберт Фицо, генерални се-
кретар НАТО-а Марк Руте, 
као и високи званичници из 
Швајцарске, Монака и Азер-
бејџана.

„У времену када Европа 
тражи више заједништва и 
отпорности, ово окупљање је 
прилика да заједнички тра-
жимо путеве очувања мира, 
демократских вредности и 
економске стабилности“, 
нагласио је председник Ву-
чић.

каја калаС и алекСандар вучић

учеСници СамиТа у Тирани

анТонио кошТа и алекСандар вучић

предСедник Србије алекСандар вучић и 
предСедница европСког парламенТа роберТа мецола

„Србија је увек спремна за 
разговоре, никада од дија-
лога нисмо бежали и сма-
трамо да је то једини пут 
како проблеми могу да се 
решавају“, истакао је пред-
седник Вучић.

Такође, како је поменуо, 
говорили су и о неопход-
ности спровођења реформи 
у Србији.

„Европска унија је за нас 
партнер од великог зна-
чаја, са којом имамо највећи 
обим трговинске и разме-
не услугама, а важно је да 
додатно диверсификујемо 
наш извоз и у друге европ-
ске земље“, нагласио је 
председник Вучић и иска-
зао велику важност онога 
шта Србија очекује у наред-
ном периоду.

„Наша политичка воља 
је да будемо на европском 
путу, да убрзамо интеграције 
и отворимо што пре Кластер 
3. Увек сам говорио да и са-
дашњост и будућност Ср-
бије припадају сарадњи и 
чланству у ЕУ и верујем да 
ћемо имати подршку пред-
седника Коште“, закључио је 
председник Вучић.
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ПОНОСАН НА АНТИФАШИСТИЧКУ 
БОРБУ СРПСКОГ НАРОДА

9. МАЈ, ДАН ПОБЕДЕМОСКВА

Председник Републи-
ке Србије Алексан-
дар Вучић боравио 

је у Руској Федерацији где 
је, на позив председника 
Руске Федерације Владими-
ра Владимировича Путина, 
присуствовао војној пара-
ди поводом обележавања 
Дана победе над фашизмом 

у Другом светском рату. То-
ком боравка у Москви, пред-
седник Вучић разговарао је 
са председником Путином, 
као и са председницима НР 
Кине Си Ђинпингом и Репу-
блике Казахстан Касимом 
Жомартом Токајевом и дру-
гим светским лидерима.

У разговору са председ-

ником Руске Федерације 
Владимиром Путином ис-
такао је значај директне 
размене мишљења о пи-
тањима од обостраног ин-
тереса, нагласивши да ова 
посета представља важну 
прилику за продубљивање 
политичког дијалога и 
унапређење сарадње из-

међу Србије и Русије.
Посебна тема разговора 

била је енергетска сарадња. 
Председник Вучић је иста-
као да је за Србију од ви-
талног значаја потписивање 
новог гасног аранжмана са 
Русијом, посебно у светлу 
предстојећих капиталних и 
развојних пројеката који за-

хтевају сигурно снабдевање 
енергентима.

Председници су разго-
варали и о актуелним гло-
балним геополитичким кре-
тањима, као и о ситуацији у 
региону Западног Балкана. 
Председник Вучић је поно-
вио да је Србија на европ-
ском путу, али да не одус-

таје од својих традиционал-
них пријатељстава.

„Управо је та доследност 
један од темеља озбиљне 
и одговорне политике коју 
водимо“, закључио је пред-
седник Вучић.

Трећег дана посете Мос-
кви, председник Вучић по-
ложио је венац на Споменик 

незнаном јунаку, одајући 
дубоку почаст свим хе-
ројима који су своје животе 
уградили у темеље мира 
након страдања у Другом 
светском рату. Председник 
Вучић састао се са пред-
седником НР Кине Си Ђин-
пингом у духу снажног и 
стабилног партнерства две 

пријатељске земље. Иста-
као је да је овај сусрет још 
једном потврдио челич-
но пријатељство Србије и 
Кине, засновано на узајам-
ном поштовању, међусоб-
ној подршци и заједничким 
стремљењима ка економ-
ском напретку и политичкој 
стабилности.

НА ВОЈНОЈ ПАРАДИ ПОВОДОМ ДАНА ПОБЕДЕ НАД ФАШИЗМОМ, УчЕСТВОВАлО ЈЕ ВИШЕ ОД 10.000 љУДИ И ПРИКАЗАНО ЈЕ 125 КОМАДА НАОРУЖАњА И ОПРЕМЕ

алекСандар вучић 
и владимир пуТин
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„То значи и осигурано 
пријатељство са НР Кином 
и у годинама које су пред 
нама“, додао је председ-
ник Вучић и захвалио се 
кинеском председнику на 
принципијелној и дослед-
ној подршци територијал-
ном интегритету и сувере-
нитету Србије, посебно у 
међународним организа-
цијама.

Такође, истакао је значај 

кинеских инвестиција, по-
пут Железаре Смедерево, 
као и учешћа Кине на пред-
стојећем ЕКСПО 2027 у Бе-
ограду. Разговарано је и о 
даљој сарадњи у области 
инфраструктуре и могућ-
ности отварања фабрике 
возова у Србији, чиме би 
се додатно оснажила при-
вредна повезаност наших 
народа.

„Хоћу људима у Србији да 
кажем да смо ово радили и 
борили се због њих, да бис-

мо земљу вратили на прави 
пут, тамо где смо били, и у 
томе ћемо имати подршку 
Кине“, поручио је председ-
ник Вучић.

У оквиру посете Мос-
кви, председник Србије 
састао и са патријархом 
московским и све Русије 
Његовом Светости гос-
подином Кирилом и уру-
чио му Oрден Републике 
Србије на великој огрли-
ци за истакнуте заслуге 
у развијању и учвршћи-

вању пријатељских одно-
са и сарадње.

Истакао је да Србија 
изузетно цени патријарха 
Кирила као искреног прија-
теља, који снажно подиже 
глас у заштиту српских све-
тиња и верног народа на Ко-
сову и Метохији.

„Велика ми је част и ра-
дост да Вас поздравим у 
име целе Србије и да Вам 
лично изразим захвалност 
за значајан допринос раз-
воју пријатељских односа 

између наших братских 
словенских земаља и пра-
вославних народа. Цени-
мо Вас као мудрог и духо-
вног лидера, који има ау-
торитет и чува хришћан-
ске вредности и јединство 
православних народа“, 
поручио је председник Ву-
чић.

У наставку посете имао 
је и садржајан билатерални 
састанак са председником 
Републике Казахстан Каси-
мом Жомартом Токајевом. 

Том приликом, потврђена 
је обострана посвећеност 
даљем развоју свеобухват-
них односа и јачању поли-
тичког дијалога, посебно 
уочи обележавања 30 го-
дина дипломатских односа 
две земље. Председници 
су разговарали о широком 
спектру тема, од економије 
и трговине, преко пољопри-
вреде, индустрије и инфор-
мационих технологија, до 
туризма, културе и обра-
зовања. Посебан акценат 

стављен је на унапређење 
сарадње у оквиру Спора-
зума о слободној тргови-
ни, као и на веће присуство 
казахстанских компанија у 
Србији. Такође је најавље-
но успостављање директне 
авио-линије Београд-Аста-
на, што ће допринети још 
снажнијем повезивању на-
рода Србије и Казахстана.

„Уверен сам да ћемо, обе-
лежавањем 30 година ди-
пломатских односа наредне 
године, симболично по-

тврдити све снажније везе 
које градимо на темељима 
пријатељства, поверења и 
међусобног поштовања“, 
навео је председник Вучић.

Председник Вучић је раз-
говарао и са много светских 
лидера, међу којима и са 
председником Арапске Ре-
публике Египат Абделом 
Фатахом ал Сисијем, пред-
седником Републике Српске 
Милорадом Додиком и пре-
мијером Словачке Републи-
ке Робертом Фицом.

9. МАЈ, ДАН ПОБЕДЕ
МОСКВА

СУСРЕТ СА ПРЕДСЕДНИКОМ СИ ЂИНПИНГОМ ЈОШ ЈЕДНОМ ЈЕ ПОТВРДИО 
чЕлИчНО ПРИЈАТЕљСТВО СРБИЈЕ И КИНЕ ЗАСНОВАНО НА ПОШТОВАњУ, 

ПОДРШцИ И ЗАЈЕДНИчКИМ СТРЕМљЕњИМА

ПРЕДСЕДНИК ВУчИћ УРУчИО ЈЕ OРДЕН РЕПУБлИКЕ СРБИЈЕ НА ВЕлИКОЈ ОГРлИцИ 
ПАТРИЈАРхУ МОСКОВСКИМ И СВЕ РУСИЈЕ КИРИлУ

САСТАНАК СА ПРЕДСЕДНИКОМ КАЗАхСТАНА 
КАСИМОМ ЖОМАРТОМ ТОКАЈЕВОМ

АлЕКСАНДАР ВУчИћ И РОБЕРТ ФИцО

наставак са стране 7

ТОКОМ РАЗГОВОРА СА ПРЕДСЕДНИКОМ РУСКЕ ФЕДЕРАцИЈЕ ВлАДИМИРОМ 
ПУТИНОМ, ПРЕДСЕДНИК АлЕКСАНДАР ВУчИћ ИСТАКАО ЈЕ ЗНАчАЈ ДИРЕКТНЕ 

РАЗМЕНЕ МИШљЕњА О ПИТАњИМА ОД ОБОСТРАНОГ ИНТЕРЕСА
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Након посете председ-
ника Србије Алексан-
дра Вучића Москви 

поводом прославе Дана побе-
де над фашизмом, потпред-
седник Главног одбора СНС 
и министар спољних послова 
Марко Ђурић каже за „СНС 
Информатор“ да је при-
суством паради председник 
Вучић још једном потврдио 
да Србија има независну и 
суверену спољну политику, 
и да се, када је реч о односу 
према прошлости, не поводи 
за било чијим политичким 
диктатом.

- Српски народ поднео је 
огромне жртве у борби про-
тив фашизма и нацизма и по-
носан је на своје антифаши-
стичке традиције. У том сми-
слу, наше присуство у Москви 
на највишем државном нивоу 
било је сасвим умесно и оче-
кивано. Поред тога, не треба 
занемарити ни билатерални 
аспект одлуке председника 
Србије, јер његово присуство 
у Москви од домаћина је не-
сумњиво доживљено као још 
једна потврда традиционал-
но добрих и блиских српско-
руских односа.

Колико су за Србију 
значајни сусрети које је 
председник Вучић имао 
са председницима Вла-
димиром Путином и са 
Си Ђинпингом?

- Састанци које је председ-
ник Вучић имао у Москви са 
лидерима Русије и Кине од 
изузетног су значаја за Ср-
бију, њену специфичну међу-
народну позицију, али и за 
нашу привреду. Била је то и 
драгоцена прилика за разго-
вор о потписивању дугороч-
ног уговора за увоз руског 
гаса, што је за нас значајно 
због поузданог снабдевања, 
енергетске сигурности и 
важних индустријских проје-
кта. Ови разговори коинци-
дирају и са нашим економ-
ским и политичким интереси-
ма, и стварају чвршћу основу 
за даљи развој сарадње у 
многим другим секторима. 

Поред тога, Русија и Кина, 
као две светске силе, снажно 
подржавају наш суверенитет 
и територијални интегритет, 
што је за нас питање од нај-
вишег националног значаја. 
Подршка Русије и Кине по пи-
тању Косова и Метохије, како 
билатерално, тако и у међу-
народним форумима, за нас 
је кључна, и ми ћемо, следећи 
сопствене интересе, настави-
ти да са тим земљама негује-
мо најбоље могуће односе.

Како коментаришете из-
вештаје руских медија о 
председнику Вучићу и о 
његовој посети у специ-
фичним међународним 
околностима?

- И руско руководство и 
медији свесни су да председ-
нику Вучићу није било лако 
да, у светлу отвореног про-
тивљења неких наших парт-
нера из ЕУ, буде присутан на 
Паради победе, и у том гесту 
препозната је, не само наша 
политичка доследност, већ и 
принципијелно инсистирање 
на томе да водимо суверену 
политику. Реч која је у Мос-
кви употребљавана у освр-
тима на посету председника 
Вучића била је „храброст“ 
и нема сумње да је била по-
требна велика доза држав-
ничке смелости да се тог 
дана буде на црвеном тргу. 
Никоме није промакло да су 
председник Вучић и словач-
ки премијер Роберт Фицо 
тамо били као једини најви-
ши званичници из европских 
држава које нису биле део 
Совјетског Савеза. Србија, 

напросто, одбија да приста-
не на ревизију историје, ни 
када је реч о њој самој, нити 
када је реч о кључној улози 
народа Совјетског Савеза у 
победи над нацистичком Не-
мачком.

Колико је и личне и по-
литичке храбрости било 
потребно за овакав по-
тез?
- У контексту савремених 

политичких прилика, за ову 
одлуку било је потребно 
много и личне и политичке 
храбрости, јер овај потез не 
представља само дипломат-
ски чин, већ и дубоко сим-
болички гест, који у великој 
мери одражава став Србије 

према својој независности и 
одбрани националних инте-
реса у сложеном међународ-
ном окружењу. Он је изазвао 
контроверзе и критику са 
различитих страна, али ис-
товремено је јасно ставио 
до знања да Србија неће 
одустати од своје спољне 
политике и права да сопстве-
не интересе брани негујући 
партнерства и пријатељства 
широм света.

У Србији су недавно бо-
равили председник Ев-
ропског савета Антонио 
Кошта и висока предста-
вница за спољне послове 
и безбедносну политику 
Каја Калас. Шта те посе-
те значе за Србију?
- Те посете биле су од 

изузетног значаја за Србију 
у контексту европских ин-
теграција. Антонио Кошта 

послао је јасну поруку да 
Европска унија остаје снаж-
но посвећена приступању 
Србије, што нам даје ветар 
у леђа да наставимо са кон-
кретним корацима и убр-
зањем реформи. И Кошта и 
Калас су истакли важност 
наставка дијалога Београда 
и Приштине уз посредовање 
ЕУ, којем је и Србија, као сто-
жер стабилности у региону, 
дубоко посвећена. Овдашњи 
циници, којима се не допа-
да политика војне неутрал-
ности и политичке самостал-
ности Србије, на сва звона су 
се оглашавали тврдњама да 
је Србија, присуством пара-
ди у Москви, себи затворила 
врата ЕУ. Посете европских 
званичника потврђују упра-
во супротно: да се на Србију 
рачуна и да су јој европске 
перспективе отворене.

Каква је позиција Србије 
у контексту промене 
односа снага на међуна-
родном плану?
- Србија је показала да је 

једна од малобројних земаља 
које успешно балансирају 
између Запада и Истока, из-
међу глобалног Севера и гло-
балног Југа, одржавајући ак-
тиван дијалог с пријатељима 
и партнерима широм света. 
Овај приступ нам омогућа-
ва да користимо предности 
сарадње са кључним глобал-
ним актерима, истовремено 
чувајући своје националне 
интересе. Наравно, јасно је 
где географски припадамо - 
Србија је недвосмислено на 
европском путу. Овај дипло-
матски баланс, који називамо 
и мултивекторском спољном 
политиком, омогућава Ср-
бији већи маневарски прос-
тор у регионалној и међуна-
родној политици, док исто-
времено спроводи потребне 
реформе за остварење својих 
европских амбиција.

Да ли очекујете још бли-
же контакте и још већи 
обим сарадње између 
Србије и САД?
- Током последње деце-

није, у српском политичком 

врху сазрела је свест о важности развијања 
бољих и чвршћих односа са Сједињеним 
Америчким Државама. То је процес који 
није био ни лак ни кратак, али смо успели 
да поставимо темеље поверења и узајам-
но корисне сарадње. Ми смо за САД мала 
земља - тога смо свесни - али то што су 
први пут показали интересовање да отво-
ре стратешки дијалог са Србијом за мене 
представља јасан сигнал да су се наши 
односи променили набоље. То је резултат 
озбиљног и преданог рада, искреног дија-
лога и изнова изграђеног кредибилитета 
Србије у међународним односима. Такође, 
економска сарадња између Србије и САД 
се стално интензивира, и то није случајно. 
Како и председник Вучић често истиче, све 
већи прилив америчких инвестиција, раст 
трговинске размене, као и значајна финан-
сијска подршка кроз различите програме 
развојне помоћи показују да је то партнер-
ство у сталном успону. Уверен сам да САД 
желе миран и стабилан Западни Балкан. А 
ми, са своје стране, учинићемо све што мо-
жемо да томе допринесемо.

Колико је значајно за нашу државу 
што председник Србије има личне 
контакте са окружењем председника 
САД Доналда трампа?
- У политици и дипломатији су лични од-

носи често веома важни, некад и пресудни. 
Да ли бисте могли да замислите неверова-
тан заокрет у српско-мађарским односима у 
свега неколико година или овако садржајне 
и продуктивне српско-кинеске односе без 
пријатељских односа које је председник 
Вучић изградио са кључним политичким 
актерима у тим земљама? лични контакти 
председника Вучића са администрацијом 
председника Трампа, али и другим свет-
ским лидерима, нису само питање личних 
афинитета, већ начин да обезбедимо бољу 
будућност за нашу земљу и грађане, да 
привучемо инвестиције, ојачамо економију 
и заштитимо наше националне интересе.  
често се говори о кризи лидерства у савре-
меној политици. Србија је имала срећу да се 
на њеном челу, у пресудно важним година-
ма за њену будућност, нађе лидер од фор-
мата, неко чијим ће именом бити описивано 
читаво једно историјско раздобље. А лиде-
ри су људи од визије и дела, и веома лако 
се препознају и проналазе заједнички језик. 
У том смислу, срећна околност је то што на 
почетку Трамповог другог председничког 
мандата у име Србије проговара неко иза 
кога стоје дела и лични кредибилитет, а не 
неки безимени технократа, јер и грађани 
САД су, у овом важном тренутку за ту земљу 
и читаво човечанство, бирали лидера, неког 
ко је способан да доноси одлуке и испоста-
ви резултате.

МАРКО ЂУРИЋ, 
министар спољних послова

СРБИЈА МУДРО ДИПЛОМАтСКИ БАЛАНСИРА

- Лични контакти председника 
Вучића са администрацијом 
председника Трампа, али и другим 
светским лидерима, нису само 
питање личних афинитета, већ 
начин да обезбедимо бољу 
будућност за нашу земљу и 
грађане, да привучемо 
инвестиције, ојачамо економију и 
заштитимо националне интересе

»

»
- Реч која је у Москви 
употребљавана у освртима 
на посету председника 
Александра Вучића била је 
„храброст“ и нема сумње да 
је била потребна велика доза 
државничке смелости да се тог 
дана буде на Црвеном тргу
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СЛУШАМ САМО 
НАРОД

БИЋЕ ИзБОРА, НЕ тРАжИтЕ Их 
ПРЕВИШЕ, ИзГУБИЋЕтЕ Их СА 
ЈОШ ВЕЋОМ РАзЛИКОМ

НИШ

СВЕНАРОДНИ САБОР
17. МАЈ 2025.

„ЗА МеНе СУ бУДУћНОСт НОве фАбРике, 
пУтеви, пРУге, ДОбАР живОт СА СвиМА 
ДРУгиМА. ХАјДе ДА бУДеМО УјеДињеНи, 
ДА СРбијА бРже НАпРеДУје. НекА Се 
НеРвиРАјУ ДРУги ОкО НАС, А ДА Ми 
иДеМО кАО бРЗи вОЗ У ОДНОСУ НА Све 
У РегиОНУ и У ОДНОСУ НА Све ДРУге 
У евРОпи”.

АЛекСАНДАР вУчић, 
председник Републике Србије
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На централном скупу 
Свенародног сабо-
ра 17. маја, који је на 

нишком Тргу краља Мила-
на окупио више од 100.000 
грађана, председник Србије 
Александар Вучић послао је 
снажне поруке грађанима 
Србије. Обративши се с цен-
тралне бине бројним окупље-
ним грађанима, поручио да је 
са блокадерским захтевима 
готово и да им је дошао крај.

„Нема више ваших захтева. 
Не занимају ме ваши захтеви. 
Завршили смо са вашим за-
хтевима. Готова је прича. Сад 
слушам народ. Слушам на-
род који није бахат, који није 
осион, који није арогантан. 
Народ који хоће будућност. 
Народ који хоће да ради. На-
род који неће да му нерад и 
незнање воде државу“, рекао 
је председник Вучић и поно-
вио да је окончана обојена 

револуција о којој је говорио 
месецима уназад.

Истакао је да су грађани 
препознали опасност од на-
сиља и покушаја дестабили-
зације земље, те да од сада 
више неће обраћати пажњу 
на захтеве оних који су бло-
кирали Србију претходних 
месеци. Истакао је да би 
обојена револуција успела, 
да им се није стало на пут. 
Како је рекао, многи млади 

су заведени преко друштве-
них мрежа и преко својих 
професора, који, како је ис-
такао, неће добити ни дина-
ра док не почну да раде.

„Нећете добити пребије-
ног динара, док не почнете 
да радите свој посао. Тек кад 
почнете да радите, е тек тад 
можете да добијете паре. А 
за политички активизам пара 
нема. Назад да радиш оно за 
шта те држава плаћа, а до 

тада жали се коме хоћеш од 
Стразбура до Брисела, а сада 
можете и да пливате преко 
Атлантика, а пара нема“, по-
ручио је он.

Нагласио је да ће избори 
бити одржани кад надлежне 
институције то одлуче, а не 
под притиском опозиције. 
Упозорио је да ће, уколико 
се избори одрже, опозиција 
доживети још убедљивији 
пораз него претходни пут.

„За мене, као председника 
Србије, будућност су нове 
фабрике, нови путеви, нове 
пруге... Добар живот са сви-
ма другима, поштовање са 
свима другима... Будућност 
Србије је понос српског наро-
да. хајде да будемо заједно, 
да будемо уједињени, да Ср-
бија иде брже напред. Нека 
се нервирају сви други око 
нас, а да ми идемо напред 
као брзи воз у односу на све 

у региону и у односу на све 
друге у Европи. Србија при-
пада нашем народу, сваком 
њеном човеку, сваком деки, 
свакој баки, свакој жени, сва-
кој сестри, сваком брату, сва-
ком детету. Доста је било, не 
дамо да нам униште Србију, 
Србија мора још снажније 
напред“, поручио је председ-
ник на одушевљење хиљада 
Нишлија и грађана из свих 
делова Србије који су дошли 

на свенародни сабор.
Указао је и на важност 

Покрета за народ и државу, 
рекавши колико је поносан 
на СНС и на њене партне-
ре, и додао да је дошао мо-
менат за промене и за нови 
покрет. Поручио је и да је 
време за политичку обно-
ву и окупљање нових људи, 
укључујући млађе генера-
ције и оне ван постојећих 
страначких структура.

- вук је зиму преживео, али је добро 
запамтио ко је Србију хтео да руши! Следи 
питање одговорности и те одговорности 
нећете моћи да побегнете. То што сте 
уништавали Србију, можда бисмо могли да 
вам опростимо, а то што сте нам уништавали 
децу нећемо вам ни опростити ни 
заборавити. за то ћете да одговарате, добро 
време Србије тек долази 

Александар Вучић, председник Србије

- Биће избори, али знамо да не мислите стварно на изборе, него мислите 
да кажете да је неко опљачкао, па да опет можете да проводите блокаде. 
А ја вам кажем, не тражите их, изгубићете много већом разликом, него што 
сте изгубили прошли пут. Избори ће бити када надлежни донесу одлуку, 
а они су ненадлежни да траже било шта. тако да, мишљење ненадлежних није 
важно. А надлежни кад донесу одлуку, почистићемо их као и увек, али мало 
убедљивије 

Александар Вучић, председник Србије

- Уништавали су нам блокадери нашу земљу, 
скупо смо платили њихов покушај спровођења 
обојене револуције. Не смемо да се жалимо, 
већ да почнемо да радимо више него икада, 
да поново подигнемо земљу, јер Србија то 
може, Србија је то показала у претходних 
десет година 

Александар Вучић, председник Србије
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ОДБРАНА

ЕвРОпскЕ иНтЕгРАцијЕ

ЗАштитА живОтНЕ сРЕДиНЕ

пРивРЕДА

Министар Братислав Гашић 
разговарао је са амбасадором 
Босне и херцеговине у Ср-
бији Александром Врањешом, 
а на састанку је истакнуто да је 
најразвијенији вид сарадње - 
војнообразовна сарадња, а да 
војноекономска сарадња има 
значајан потенцијал. Саговорни-
ци су разговарали и о актуелној 
политичкој ситуацији и безбед-
носним изазовима на Западном 
Балкану и у свету.

Србија је упутила Украјини хума-
нитарну помоћ састављену од опре-
ме за поправку и одржавање елек-
тромреже и енергетске инфраструк-
туре. Слању треће туре помоћи и то 
преко Механизма цивилне заштите 
ЕУ, чији је Србија пуноправни члан, 
присуствовали су министар Немања 
Старовић, шеф Делегације ЕУ у Ср-
бији Емануел Жиофре и амбасадор 
Украјине Володимир Толкач. Ста-
ровић је рекао да ће слање помоћи 
допринети снабдевању цивилног 
становништва струјом.

Министарка Адријана Месаро-
вић разговарала је са извршном 
секретарком Економске комисије 
УН за Европу Татјаном Молцеан 
о унапређењу сарадње у области 
јавно-приватног партнерства у 
Србији. На маргинама 9. Међуна-
родног форума о јавно-приват-
ном партнерству, размениле су 
мишљења о ефектима јавно-при-
ватног партнерства, а Месаровић је 
указала да Србија има 306 оваквих 
пројеката и оценила да је лидер у 
региону по броју и квалитету јавно-
приватних партнерстава и привла-
чењу страних инвестиција.

Нови Предлог закона о заш-
тити ваздуха доноси оштру каз-
нену политику, а највиша казна 
за загађиваче биће три милиона 
динара, истакла је министар-
ка Сара Павков и рекла да неће 
сама регулатива да промени ква-
литет ваздуха, али да ће да омо-
гући боље реаговање надлежних 
институција, пре свега брже ин-
формисање грађана када дође 
до промене квалитета ваздуха.

ЗДРАвЉЕ

Министар др Златибор лончар 
уручио је уговоре о раду још јед-
ној групи здравствених радника 
који се са рада у иностранству, 
преко Канцеларије за дијаспору 
Министарства здравља, враћају 
у нашу земљу, и почињу да раде 
у нашим болницама. Министар-
ство здравља отворило је, крајем 
прошле године, посебну Канцела-
рију за сарадњу са нашим лекари-
ма који тренутно раде у иностран-
ству, која им пружа помоћ при 
запошљавању у некој од наших 
здравствених установа.

ФиНАНсијЕ

Потписани су уговори за набавку 
две ТБМ машине, тзв. кртице, за ис-
копавање и изградњу тунела за бео-
градски метро, изјавио је министар 
Синиша Мали. Ове машине су од 
кључног значаја за реализацију прве 
линије метроа. „Наредних 12 месеци 
оне ће се производити у Кини, а сва-
ка ће бити тешка чак 2.000 тона, дуга 
110 метара, широка скоро 10 метара. 
Испорука прве машине очекује нас у 
априлу 2026. године, друге машине у 
јуну, након чега ће и бити пуштене у 
рад“, навео је министар Мали.

спОЉНи пОсЛОви

Министар Марко Ђурић састао 
се са министром спољних по-
слова Турске хаканом Фиданом 
и оценио да сарадња Србије и 
Турске може имати кључну улогу 
у стварању трајне стабилности 
на Западном Балкану. Детаљно 
је саговорника информисао о си-
туацији на КиМ, нагласивши да је 
императив да дијалог Београда и 
Приштине, који је годинама бло-
киран због једностраних аката 
Аљбина Куртија, буде настављен 
уз посредовање ЕУ.

БРигА О пОРОДици и ДЕмОгРАФијА

Министарка Јелена Жарић Ко-
вачевић изјавила је да Србија 
за лечење оболелих од ретких 
болести издваја 10,2 милијарде 
динара, док се 2012. године за 
ову намену издвајало 130 мили-
она динара. Истакла је да Србија 
последњих година, захваљујући 
залагању председника Србије 
Александра Вучића и његове су-
пруге Тамаре, издваја много већа 
средства за оболеле.

спОРт

Министар Зоран Гајић чести-
тао је „Спортском журналу“ 35. 
рођендан и рекао да је током три 
и по деценије, „Журнал“ постао 
много више од новина - постао је 
хроничар свих наших успеха, све-
док великих спортских тренутака, 
али и ослонац и подршка многим 
младим спортистима који су зах-
ваљујући медијском простору до-
били додатну мотивацију да пру-
же још боље резултате.

јАвНА УЛАгАЊА

Министар Дарко Глишић оби-
шао је Пиротски округ и одржао 
радне састанке са председницима 
општина Димитровград, Бабуш-
ница и Бела Паланка. Теме саста-
нака биле су реконструкција и 
надоградња Дома за стара лица, 
радови на објектима домова здра-
вља, решавање проблема водосна-
бдевања, реконструкција Средње 
школе „Вук Караџић“, доградња 
фискултурне сале и други важни 
пројекти.

ВЕСтИ Из ВЛАДЕ РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ

кУЛтУРА

Министар Никола Селаковић 
истакао је, на отварању Култур-
но-информативног центра Север-
не Македоније у Србији, да су две 
земље и два народа веома повеза-
ни на свим нивоима. Указао је на 
то да је у фебруару 2022. године 
овај пројекат покренут потписи-
вањем Споразума у Скопљу и да 
је било јасно да се ради нешто 
изузетно за културе које расту из 
блиског корена, које имају зајед-
ничку историју и које су упућене 
ка заједничкој будућности.
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„НАРОД Неће НАСиље. НАРОДУ је МУкА 
ОД бЛОкАДА. пРетХОДНиХ СеДАМ МеСеци 
Не ДАјУ НАМ ДА кАжеМО ШтА МиСЛиМО. 
Не СМеМО ДА Се ОкУпиМО гДе жеЛиМО, 
ђАци Не СМејУ ДА иДУ У ШкОЛУ, СтУДеНти 
Не СМејУ ДА пОЛАжУ иСпите. љУДи САД 
кАжУ - ДОСтА виШе”.

МиЛОШ вУчевић, 
председник Српске напредне странке

НАРОДНА СКУПШтИНА РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ

Председница Народне 
скупштине Ана Брна-

бић учествовала је у Бу-
димпешти на Конференцији 
председника парламената 
Европске уније и имала низ 
значајних састанака, међу 
којима и онај са председни-
цом Европског парламента 
Робертом Мецолом, која јој 
је рекла да ће ускоро посе-
тити Србију.

Председница Брнабић ис-
такла је да је имала добар 
састанак и са председником 

Парламентарне скупштине 
Савета Европе Теодоросом 
Рузопулосом и указала да је 
тај сусрет важан за Србију 
због лобирања да такозвано 
Косово не постане члан Са-
вета Европе. Такође, имала 
добар састанак и са пред-
седницом Представничког 
дома Кипра Анитом Деме-
трији и нагласила да је Ки-
пар 100 одсто уз Србију, као 
и са председником Сената 
Италије Игнацијем ла Русом 
и са домаћином премијером 
Мађарске Виктором Орба-
ном.

Србија очекује подршку 
холандије за отварање 

Кластера 3, рекла је предсе-
дница Народне скупштине 
Ана Брнабић током посете 
хагу и објаснила да су раз-
говори са представницима 
једне од најопрезнијих зе-
маља када је реч о евроин-
теграцијама Србије били 
тешки, али отворени.

„Пружили смо објашњење, 
рекли да немамо чега да 
се стидимо, немамо шта да 
кријемо и наратив који пред-
седник Александар Вучић 
има у Бриселу је наратив који 
има и у Москви и у Београду 
и на сваком другом месту. 

Знамо шта је наш домаћи за-
датак што се тиче европских 
интеграција и парламент ће 
учинити све да убрза рефор-
ме у области владавине пра-
ва, а са њихове стране оче-
кујемо да промене став по 
питању отварања Кластера 
3 и да коначно ту имамо је-
дан позитиван сигнал из ЕУ“, 
навела је Брнабићева.

лакши и конкретнији били 
су разговори са холандским 
привредницима који у Србију, 
осим капитала, доносе и са-
времене технологије. Прошле 
године је из холандије у Ср-
бију стигло око милијарду 
евра инвестиција, чиме је 
постала друга држава на лис-
ти улагача, одмах иза Кине.

MиЛеНкО јОвАНОв

тЕШКИ И ОтВОРЕНИ 
ПРЕГОВОРИ О 

ЕВРОИНтЕГРАцИЈАМА

МЕцОЛА РЕКЛА 
ДА ЋЕ УСКОРО 

ПОСЕтИтИ СРБИЈУ

БУДИМПЕШтА

хАГ

Шеф посланичке 
групе Српске 

напредне странке у 
Народној скупштини 
Републике Србије Ми-
ленко Јованов одгово-
рио је на објаве једног 
броја студената по 
друштвеним мрежама 
у којима, после више 
од пола године бло-
кирања Србије, њене 
економије, система 

образовања и живота 
сваког грађанина, сада 
траже вандредне пар-
ламентарне изборе, 
иако су им они били на 
почетку понуђени.

„Избора ће бити кад 
им буде време, кад, 
како они кажу, пред-
метна ненадлежна ин-
ституција буде о томе 
одлучила. Дакле, кад 
председник државе 
буде расписао изборе, 
тада ћемо их имати. 

Мора Влада да напише 
образложен предлог за 
распуштање парламен-
та. Влада је изабрана 
нема ни месец дана, а 
парламентарна већина 
постоји, тако да ћемо 
изборе имати кад им 
буде време“, рекао је 
Јованов, и поручио сту-
дентима у блокади да 
буду стрпљиви и да до-
бро размисле ко треба 
да буде на листи и под 
којим редним бројем.

ИзБОРИ ЋЕ БИтИ КАД 
ВУЧИЋ ОДЛУЧИ

БЕОГРАД



БРИГА О ГРАЂАНИМАСНС ПАНОРАМА
СНС ИНФОРМАТОР 140/2025  |  2120 |  СНС ИНФОРМАТОР 140/2025

Председник СНС Милош 
Вучевић присуствовао 

је прослави Дана општине 
Медвеђа и, тим поводом, 
поручио да је важно да по-
знајемо своју прошлост да 
бисмо могли да планирамо 
будућност.

„Ово је важан дан за Мед-
веђу. Баш на овај дан, 20. 
маја 1944. године формира-
на је Прва српска дивизија у 
Гајтану, након чега је Горња 
Јабланица ослобођена од 
окупатора у Другом светском 

рату, и обележава се као Дан 
општине“, истакао је Вучевић 
и најавио да ће држава наста-
вити да улаже у изградњу пу-
тева и важних објеката, како 
би људи могли лакше да живе 
и млади да остају.

„Желим вам срећан Дан 
општине, да наставите да 
поштујете своју прошлост, да 
живите у слози и хармонији, 
да то преносите генерација-
ма које долазе и да заједно 
градимо још бољу и успеш-
нију Србију“, поручио је 
председник СНС окупљеним 
грађанима.

МИЛОШ ВУЧЕВИЋ ПРЕДСЕДНИК СРПСКЕ НАПРЕДНЕ СтРАНКЕ

чланови Европске на-
родне партије (ЕПП) 
окупили су се крајем 

априла у Валенсији како би 
изабрали ново руководство, 
а међу учесницима конгреса 
највеће политичке групације 
у ЕУ била је и делегација 
Српске напредне странке, 
коју је предводио председ-
ник странке Милош Вучевић.

СНС је придружена чла-
ница Европске народне пар-
тије, што је највиши статус 
који може да ужива странка 
која долази из државе која 
није чланица Европске уније. 
Европска народна партија је 
доминантна политичка снага 
на континенту - у Европском 
парламенту, којим председа-
ва чланица ЕПП-а са Малте, 
Роберта Мецола, има 188 од 
укупно 720 посланика.

Из редова ЕПП-а долази 
14 комесара Европске ко-
мисије, укључујући и њену 
председницу Урсулу фон дер 
лајен, а лидери предводе низ 
европских држава и влада, 
међу којима су Финска, Грч-
ка, Пољска, Португал, Швед-
ска, Аустрија, Кипар, Немач-
ка...

Трка за председника ЕПП 
била је прилично извесна 
јер досадашњи председник 
ЕПП Манфред Вебер из Не-
мачке није имао противкан-
дидата, док је нешто више 
неизвесности било у избору 
потпредседника јер се за 
десет места кандидовало 12 
политичара.

Председник СНС Милош 
Вучевић за „СНС Информа-
тор“ каже да му је веома дра-
го што је имао прилику да 
представља Српску напред-
ну странку на овом великом 
догађају.

„Реч је о скупу највеће 
политичке групације у Ев-
ропи, којој и ми припадамо. 
Имао сам прилику да чујем 
европске лидере, упознам 
се са њиховим начином раз-

мишљања, стекнем увид 
у њихове ставове, сазнам 
важне информације. Европ-
ска народна партија дожи-
вљава нови замах, будући да 
се хришћанско-демократска 
унија вратила на власт у Не-
мачкој, најважнијој држави 
Европске уније“, каже пред-
седник СНС Вучевић.

Као на сваком политичком 
догађају великог калибра, и 
на маргинама овог скупа одр-
жани су бројни састанци ев-
ропских политичара на који-
ма су размењена мишљења 
о актуелним темама. Пред-
седник Вучевић имао је 

важне састанке са високим 
представницима и лидерима 
хришћанско-демократске 
уније Немачке, Аустријске на-
родне партије, ВМРО-ДПМНЕ 
Северне Македоније, бугар-
ског ГЕРБ-а и других. Такође, 
разговарао је и са председи-
ком ЕПП Манфредом Вебе-
ром, за чији је реизбор и гла-
сао на конгресу.

„Сусрет са председником 
ЕПП Вебером прошао је у 
конструктивној атмосфери 
и био је веома садржајан. 
Упознао сам новог-старог 
председника Европске на-
родне партије са ставовима 

Србије по свим виталним 
питањима. Господин Вебер 
веома добро зна да је Српска 
напредна странка поуздан и 
постојан партнер, као што су 
му познати и наши ставови 
кад је реч о територијалном 
интегритету и суверенитету 
Републике Србије на целој 
територији наше земље“, 
објашњава Вучевић и додаје 
да је за Српску напредну 
странку важно то што је при-
дружена чланица ЕПП.

„То је важно због Србије, 
као додатни канал комуни-
кације са партијама које су 
имале, имају и увек ће имати 
важну улогу у политичком 
животу великог броја за нас 
важних, европских земаља. 
Посебно је значајно што 
чланице Европске народне 
партије носе власт у Немач-
кој и Аустрији, партнер су у 
власти у италијанској вла-
дајућој коалицији, а увек су 
важан фактор и у Шпанији. 
Визионарска је била одлу-
ка председника Александра 
Вучића да СНС 2016. године 
постане придружени члан. 
Захваљујући том усмерењу 
наша странка већ скоро де-
ценију стиче важна европска 
искуства и остварује утицај 
у највећој политичкој група-
цији Европског парламента“, 
закључује Вучевић.

Током априла, чланови 
опозиционих странака 
у Краљеву нису дозво-

лили да се одржи седница 
Скупштине града. Давили 
су припаднике обезбеђење, 
шутирали одборнике вла-
дајуће коалиције, гурали 
жене, све због тога што 

немају народу шта да по-
нуде сем немира и насиља. 
Такође, чланови опози-
ције и НВО блокирали су 
просторије Српске напред-
не странке у Новом Саду, 
вршили насиље над при-
падницима полиције и сим-
патизерима СНС, а затим 

су блокирали и сва четири 
улаза у Виши суд у Новом 
Саду.

„Блокадерима могу само 
да поручим, никада нас 
нећете победити насиљем 
и никада нећемо да вам се 
склонимо. Доста смо ћута-
ли седам месеци, сад вам 

кажемо да где год нам бу-
дете правили хаос и напа-
дали нам људе, ми ћемо на 
миран и демократски начин 
пружити отпор и чувати 
наше страначке просторије 
и наше колеге“, поручио је 
председник СНС Милош Ву-
чевић.

локални избори у Косје-
рићу и Зајечару одржа-

вају се 8. јуна, а тим поводом 
председник СНС Милош 
Вучевић разговаро је са жи-
тељима Косјерића и рекао 
да му је драго што види да 
постоји Србија која жели мир 
и стабилност, а не мржњу и 
насиље.

„Као одговорни људи и 
политичари, настављамо 
да радимо, да градимо, да 
бринемо о свим грађанима, 

па чак и о онима који дувају 
у вувузеле. Велика је ствар 
што ће на Видовдан бити от-
ворен ауто-пут до Пожеге, и 
биће брже, лакше и безбед-
није доћи до Београда и до 
свих делова Србије. Србија 
је наша кућа, а каква је кућа, 
то зависи од домаћина. Зато 
је важно да имамо домаћине 
који раде и граде, а не оне 
који би да униште Србију! И 
зато 8. јуна гласајте за листу 
број 1 „Не дамо Србију - 
Александар Вучић“, позвао је 
Вучевић.

ЕВРОПСКА НАРОДНА ПАРтИЈА ИзАБРАЛА НОВО РУКОВОДСтВО

СНС НА КОНГРЕСУ 
ЕВРОПСКИх НАРОДњАКА

ВАЛЕНСИЈА

ГЛАСАЈтЕ зА ЛИСтУ БРОЈ 1

КОСЈЕРИЋ

ВАжНО ЈЕ ДА ПОзНАЈЕМО 
ПРОШЛОСт ДА БИСМО 

ПЛАНИРАЛИ БУДУЋНОСт

МЕДВЕЂА

НАСИљЕ НИКАДА НЕЋЕ ПОБЕДИтИ
КРАљЕВО/НОВИ САД

милош вучевић и манфред вебер
СаСТанак Са рајнолдом лопаТком 

из ауСТријСке народне СТранке

глаСање за ново руководСТво 
европСке народне парТије
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БРИГА О ГРАЂАНИМА

Током посете председ-
ника СНС Милоша Ву-
чевића Кули поводом 

општинске и храмовне славе 
Марковдана, догодио се не-
чувени инцидент када је ша-
чица бахатих демонстраната 
звиждала у пиштаљке током 
литургије, јајима гађала во-
зило у којима су се налази-
ли припадници Вучевићевог 
обезбеђења, мислећи да је 
он у тим колима, ометала ве-
теране да положе венце на 
споменик борцима у ратови-
ма и кукавички демолирала 
страначке просторије.

Тим поводом, председ-
ник Општине Кула Дамјан 
Миљанић за „СНС Инфор-
матор“ каже да је грађани-
ма била посебна част што 
је свечаности присуствовао 
Милош Вучевић, који је  при-
хватио кумство граду Кули, 
а да су појединци имали 
срамни циљ да пошаљу не-
гативну слику о граду.

- Те особе, које не предста-
вљају ни овај град нити било 
коју политику, него само хаос 
и безумље, након што су крат-
ко ушле на литургију и виделе 
да све протиче достојанстве-

но, изашле су са намером да 
поремете догађај. Почели 
су да звижде, стварају буку 
и ометају ток литургије, све 
присутне грађане и свештен-
ство. Ни у једном моменту 
нико од наших суграђана, 
па ни ти појединци, није био 
онемогућен да присуствује 
литургији, нити је било по-
вода за незадовољство. Ода-
брали су да не буду део све-
тог чина, већ део разјарене 
масе која хули на свети чин и 
на град у коме живи. Жао нам 
је што су се Милош Вучевић, 
као кум града, и представни-
ци Ратарске читаонице, који 
су преузели црквено кумство, 
све званице и гости осетили 
непријатно на најсвечанији 
дан у нашој општини због ша-
чице дивљака. Били смо оме-
тани, али не и ометени у томе 
да обележимо славу града и 
храма. Сигурни смо да ћемо 
следеће године, када госпо-
дин Вучевић буде предавао 
кумство, показати право лице 
Куле, без сличних непријат-
ности.

Да ли се зна ко је изазвао 
инциденте?

- Кула је мала средина, сви 
се донекле познајемо или 
бар препознајемо. Пет лица 
је идентификовано и њихово 
процесуирање је у току, те ће 
даље поступање предузети 
надлежно јавно тужилаштво 
и суд. Када надлежни органи 
заврше рад, објавићемо име-
на виновника и учинити их 
познатим.

Да ли се тако нешто ика-
да десило у Кули, посеб-
но на дан славе?
- Не, никада. Овакав сте-

пен дивљаштва и прими-
тивизма није записан ни у 
сећању најстаријих суграђа-
на, ни у црквеним књигама. 
На крају, дивљачки поход 
наставио се и ван порте црк-
ве Светог Марка, када је ова 
група насилника демолирала 
просторија Српске напредне 
странке.

Како су грађани Куле ре-
аговали на инциденте?
- У разговорима који су 

уследили након догађаја, 
добијам само речи подршке 
за наш рад. Грађани су не-
пријатно изненађени, могу 
рећи и згрожени понашањем 
појединаца који су на неци-
вилизован начин ометали 
свети чин литургије. Подрш-
ку су исказали и одмах након 
литургије, када су прилазили 
да се фотографишу и поз-
драве господина Вучевића, 
честитају му кумство и зах-
вале се на подршци коју нам 
је дао.

Шта је све урађено у 
Кули у последњих десе-
так година?
- Урађено је више него 

за претходних четрдесет и 
грађани то виде. Уз подршку 
председника Србије Алек-
сандра Вучића и председни-
ка СНС Милоша Вучевића, 
успели смо да остваримо не-
вероватне успехе и створимо 
неупоредиво бољу средину 
за живот. Опремљена је ин-
дустријска зона, у којој је 90 
одсто капацитета заузето 
новим инвеститорима. Ту су 
три новоотворене фабри-
ке, а у току је отварање још 
два привредна објекта. Пре 
2012. на овој локацији била 
је ливада. Изграђен је пут 
Сивац- Стапар, реконструис-
ано је више од 50 километа-
ра регионалних и локалних 
путева. Изграђено је и ре-
конструисано 40 километара 
пешачких и бициклистичких 
стаза. Изграђена је спортска 
хала у Сивцу, комплекс са 
отвореним базенима у Кули, 
20 дечјих и спортских игра-
лишта у свим насељима. Пре 
2012. године, Кула више од 
15 година није имала купа-
лиште, а било је мање од 10 
дечјих игралишта. Пре 2012. 
године били смо еколошка 
црна рупа Европе, са најза-
гађенијим отвореним водот-
оком. Данас смо један од ли-
дера на пољу заштите живот-
не средине. Кула и црвенка 
су 95 одсто покривене кана-
лизационом мрежом, а пуш-
тен је у рад и заједнички пре-

ДАМЈАН МИљАНИЋ, 
председник општине Кула

зГРОжЕНИ СМО зБОГ ДИВљАЧКИх НАПАДА НА ДАН СЛАВЕ

предСедник СнС милош вучевић пруСуСТвовао је обележевању градСке и храмовне Славе куле

- Избегли смо физички контакт, не желимо да будемо део 
таквог понашања. Уместо да славимо ослобођење 1945. године, 
они праве 1945. годину, када се ликвидирао свако ко смета. 
Мене то неће спречити да обилазим Србију 

Милош Вучевић, председник СНС

чистач за Кулу и Врбас. Вели-
ки бачки канал је механички 
очишћен од опасног муља и 
данас је један од најчистијих 
и најуређенијих пловних во-
дотокова у Војводини. На 
прагу смо тога да сви наши 
јавни објекти пређу на еко-
лошки прихватљиве енер-
генте, а сви јавни објекти ће 
до краја године имати мини 
соларне елекртане. Изграђе-
ни су објекти Дома здравља 

за специјалистичке службе, 
Библиотеке и Музеја са чи-
таоницом и сценом на отво-
реном. Опремају се школе и 
вртићи, а очекујемо и велике 
пројекате у области образо-
вања и водоснабдевања.

Како грађни виде полити-
ку председника Вучића и 
шта мисле о обојеној ре-
волуцији која нам месеци-
ма паралише државу?

- Грађани су мишљење 
показали кроз подршку по-
литици председника Алек-
сандра Вучића на протеклим 
изборима, са освојених више 
од 53 одсто гласова. Понос-
ни смо и на то што грађани 
имају велико поверење и у 
локалну самоуправу, што 
знају да смо отворени за пот-
ребе свакога и да решавамо 
проблеме. Следећи полити-
ку председника Вучића, по-

стављамо темеље за будућ-
ност Куле и Србије, а наши 
суграђани то препознају и 
цене. Свесни су да је једини 
пут напретка рад, заједни-
штво и политика председни-
ка Вучића, а да блокирање, 
пумпање шупљих идеоло-
гија, фарбање руку и очију 
грађанима не доноси ништа, 
осим личне користи за поје-
динце и штете за нашу др-
жаву.

КУЛА

ИНТЕРВЈУ
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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1. Уб

стАБиЛНијЕ сНАБДЕвАЊЕ стРУјОм

У Радничкој улици, у насељу Ер-
чића воће, који повезује Радничку 
са Мургашком улицом, обновљена 
је нисконапонска мрежа у дужини 
од један километар и постављено је 
20 бетонских стубова. Постављају 
се соларни панели на спортску 
халу, а хибридна соларна електра-
на састојаће се из 88 панела снаге 

25 киловолта. Намењена је за уште-
ду у потрошњи електричне енер-
гије са могућношћу складиштења 
дела вишка енергије у батеријско 
складиште за потребе ургентних 
потрошача, у тренуцима када није 
обезбеђено снабдевање струјом из 
мреже. Уштеда на годишњем нивоу 
је приближно 40 одсто.

3. ЛеСкОвАц
пРијЕм ЗА пРЕДстАвНикЕ стРАНих УНивЕРЗитЕтА
На првом овогодишњем Сајму запошљавања, 

у организацији Националне службе за запо-
шљавање, 30 послодаваца понудило је више од 
400 радних места. Градоначелник Горан Цве-
тановић приредио је пријем за представнике 
универзитета из Немачке, Италије, Француске, 
Сенегала и Јужноафричке Републике. Заједно 
са заменицом градоначелника др Лидијом Ди-
митријевић, угостио је и припаднике ромске 
заједнице, поводом Међународног дана Рома. 
Завршени радови на рехабилитацији друге 
деонице саобраћајнице Лесковац - Доње Сто-
пање. Очекујемо отварање новог крила Опште 
болнице, које је опремљено најсавременијим 
медицинским апаратима, захваљујући Ми-
нистарству здравља и Министарству за јавна 
улагања.

2. СОМбОР
РАДОви НА БУНАРУ

Радове на изградњи доводни-
ка воде у Станишићу и у викенд 
насељу Корлатош обишао је гра-
доначелник Антонио Ратковић. 
Градско такмичење у пружању 
прве помоћи одржано је у Парку 
хероја, у организацији Црвеног 
крста и Града. На основу конкур-
са Министарства туризма и омла-
дине, Град је добио средства од 
37.000.000 динара. Градоначел-
ник Ратковић потписао је уговоре 
о додели средстава за финанси-

рање пројеката ловачких удру-
жења. Уочи обележавања Дана 
Рома, градоначелник и његови са-
радници уприличили су пријем за 
представнике ромске заједнице. 
Министарство заштите животне 
средине доделило је средства за 
изградњу гасне инсталације у све-
чаној сали Градске куће. ЈКП „Во-
доканал“ почело је са бушењем и 
опремањем три бунара на изво-
ришту „Јарош“. Град је доделио 26 
стипендија за младе спортисте.

4. ћићевАц
НАсип У мРЗЕНици

Као и сваке године, чланови 
ОО СНС обележили су Васкрс 
са мештанима на штанду, уз 
традиционално куцање офарба-
ним јајима. Са Министарством 
за бригу о породици и демогра-
фију потписали смо уговор за 
изградњу и опремање игралишта 
у Радошевцу и Горњој Лучини. 

Започета је изградња одбрамбе-
ног насипа на Западној Морави у 
селу Мрзеница, што је изнето као 
велики проблем током посете 
председника Александра Вучића 
нашој општини. Настављамо са 
улагањима у верске објекте, ове 
године на реду је уређење цркве 
Светог Ђорђа у Плочнику.

5. кЛАДОвО
ОБЕЛЕжЕН ДАН 
ОпштиНЕ
Свечана академија поводом 

Дана општине одржана је у ре-
новираном Дому културе, а при-
суствовали су министар Никола 
Селаковић, председник Општине 
Сашa Николић, бројни гости и су-
грађани. Уз богат културно-умет-
нички програм, уручене су тради-
ционалне награде и направљена 
је рекапитулација важних проје-
ката који су допринели бољем 
животу грађана.

6. АРАНђеЛОвАц
вЕЛикА ЕкОЛОшкА АкцијА

У сарадњи са Министарством саобраћаја и ин-
фраструктуре, Oпштина је реализовала пројекат за 
бољу безбедност у близини школа и објеката Предш-
колске установе „Дуга“, где су постављена два систе-
ма пешачких прелаза, три система видео надзора за 
праћење просечне брзине, појаса и телефона, неколи-
ко брзинских дисплеја, саобраћајна сигнализација и 
мониторинг центар у Полицијској станици. Општина, 
и ове године, издваја средства за куповину уџбеника 
за основце (10.000 динара за ученике нижих разреда 
и 17.000 динара за ученике виших разреда). Заменица 
председникa Општине Невена Ирић потписала је уго-
вор о суфинансирању мера популационе политике са 
Министарством за бригу о породици и демографију. 
ЈКП „Букуља“ организовало је приредбу за децу пово-
дом значајних еколошких датума. У току је уклањање 
дивљих депонија, чишћење градских и приградских 
улица, замена дотрајалих водоводних и канализа-
ционих цеви, кошење и уређење зелених површина. 
Велики број Аранђеловчана присуствовао је скупу „Не 
дамо Србију“ и исказао подршку политици Алексан-
дра Вучића и националног јединства.

8. СРеМСкА МитРОвицА
РАЗвОј тУРиЗмА У сРЕмУ

Покрајински секретар за привреду и ту-
ризам др Ненад Иванишевић и директор Ту-
ристичке организације Душан Дрча разгова-
рали су о развоју туризма у Срему. Поводом 
обележавања Светског дана здравља, наш 
град придружио се глобалној иницијативи 
„Здрав почетак, будућност која обећава“. У 

знак сећања на браниоце града у Април-
ском рату, положен је венац на споменик 
погинулим војницима Краљевине Југосла-
вије. Одржана је Васкршња продајна из-
ложба удружења грађана, у организацији 
Градске управе за социјалну заштиту и заш-
титу животне средине. Започети су радови 
на канализационој мрежи у лаћарку. Пред-
ставници Града састали су се са директо-
ром Управе за цивилне послове Пекинга Xu 
Zhijunom и његовим сарадницима.

7. гОЛУбАц
сАНАцијА ДЕпОНијЕ

У току је реконструкција Туристичког инфо 
центра. У МЗ Барич постављају се плочице на 
степеништу, ради се реконструкција тоалета и 
уређују се унутрашње просторије Дома културе. У 
МЗ Двориште постављају се плочице у сали Дома 
културе. Такође, ради се на санацији општинске 
депоније.
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10. НОвА вАРОШ
НАпАД НА стРАНАчкЕ 
пРОстОРијЕ

За време најрадоснијег хришћан-
ског празника Васкрса, догодио 
се напад на просторије Српске на-
предне странке, када је неколико 
лица познатих полицији скинуло 
и поцепало слику председника 
Александра Вучића и бацило је 
у контејнер. Полиција је иденти-
фиковала починиоце и спровела 
истрагу, а чланови ОО СНС најо-
штрије су осудили вандалски чин. 
„Имамо пуно поверење у председ-

ника Александра Вучића и државне 
институције, остаје да се види како 
ће тужилаштво реаговати након 
достављања извештаја полиције, 
а ми настављамо борбу за сигурну 
и стабилну Србију“, написали су у 
саопштењу.

12. гОРњи 
МиЛАНОвАц
сА сУгРАђАНимА НА 
пРАЗНик

Пригодном церемонијом у 
присуству државних званичника, 
обележена је годишњица Дру-

гог српског устанка у Такову. 
На Свечаној седници поводом 
обележавања Дана општине, 
уручена су признања компанији 
„Power construction corporation 
of China“, Здравственом центру,  
Полицијској станици, Слободану 
Симићу... Даривали смо суграђа-
не васкршњим јајима на штанду у 
центру града. На дан христовог 
васкрсења, ктитор цркве у Кошту-
нићима Гвозден Николић сабрао 
нас је да заједно прославимо праз-
ник. Председник Општине, са са-
радницима, саслушао је потребе 
мештана Горњих Бранетића како 

би се захтеви решили у најкраћем 
року. Сестринствo манастира 
Враћевшница, уз подршку Општи-
не, прославило је Ђурђевдан.

13. жАбАРи
пОЗив УДРУжЕЊимА

Расписан је јавни позив за из-
бор програма од јавног интереса 
које реализују удружења грађана 
и финансирају се из општинског 
буџета у 2025. години. Општина 
је позвала сва удружења грађана 
да доставе програме од јавног ин-
тереса.

15. ЛАпОвО
НОвА ФАБРикА

Почиње са радом један од нај-
модернијих производних погона у 
Србији „Mega Infrastructurе“, спе-
цијализован за аутоматизовану 
производњу бетонских елемената, 
укључујући шахте од водонепро-
пусног бетона. 

16. пОжАРевАц
пРијЕми гРАђАНА

У просторијама Српске напредне 
странке одржан је пријем грађана, 
а са Пожаревљанима разговара-
ли су председник ГО СНС Миод-
раг Степановић, потпредседници 
Анђелка Оташевић и Александар 
Јовановић и секретар Бојан Динић. 
Пријем грађана одржава се утор-
ком, а четвртком градоначелник 
Саша Павовић прима грађане у 
свом кабинету. Градоначелник Па-
вловић обишао је новоотворено Је-
динствено управно место у Костол-
цу. Дом ученика Пољопривредне 
школе добио је нов котао на гас.

17. кОвиН
ОБНОвА ФАсАДЕ 
БиБЛиОтЕкЕ

Обележен је Међународни дан 
дечје књиге, а библиотека „Вук 
Караџић“ угостила је ђаке из Ал-
баније и ученике ССШ „Васа Пе-

лагић“, док је у школи у Дубовцу 
организован књижевни сусрет са 
љиљаном Шарац. У галерији цен-
тра за културу отворена је излож-
ба поводом 23 године постојања 
манифестације „Дани ћирилице“. 
Председница Општине Виолета 
Оцокољић сваког четвртка ор-
ганизује пријем грађана. Започе-
ти су радови на кречењу фасаде 
зграде библиотеке „Вук Караџић“, 
а биће уређено и двориште.

18. СУбОтицА
БЕЗБЕДНОст ДЕцЕ 
У сАОБРАћАјУ

У оквиру програма сарадње САД 
и Србије, делегација Националне 
гарде Охаја посетила је Добровољ-
но ватрогасно друштво „Матица“ 
у циљу пружања помоћи ватро-
гасно-спасилачким јединицама у 
обуци. Градоначелник Стеван Ба-
кић и председник Шаховског саве-
за Србије Андрија Јоргић отворили 
су 18. Фестивал младих шахиста 
на Палићу. Суботица је први пут 
била домаћин Интернационалног 
такмичења и Државног првенства 
мажореткиња. Савет за безбед-
ност саобраћаја Града организо-
вао је „Пажљивкову смотру“, на 
којој су се ученици првих и других 
разреда основних школа и предш-
колци такмичили у познавању са-
обраћаја. У организацији суботич-
ког Народног позоришта, у Великој 
већници Градске куће наступили су 

Бојана и Никола Пековић са ансам-
блом „Арт фемили“, у пратњи Су-
ботичког симфонијског оркестра.

19. СРбОбРАН
НОви иНвЕститОР

Кинеска компанија, која произ-
води топлотне пумпе и бојлере, 
градиће погон у индустријској 
зони, најавио је председник 
Општине Радивој Дебељачки. Ин-
веститор ће бити кинеска компа-
нија, партнер и добављач фирме 
„Микрома“ која, такође, послује 
у Србобрану и бави се уградњом 
топлотних пумпи. Они су показали 
интересовање за улагање у нашу 
средину. На две парцеле, укупне 
површине око скоро два хектара, 
градиће се погон за производњу.

20. ДеСпОтОвАц
ОБНОвЉЕНЕ пРОстОРијЕ 
ДОм кУЛтУРЕ У пЛАжАНУ

Сарадњом Општине и МЗ Пла-
жане решен је проблем поплавље-
них просторија за пресвлачење 
иза бине Дома културе, те су сада 
просторије добиле нови изглед и 
функционалност. Проблем попла-
вљених просторија био је разлог 
што Мајске аматерске позоришне 
свечаности нису одржане у Пла-
жану прошле године. Очекује се 
да се ове године фестивал врати 
у место где је годинама привлачио 
публику и стварао традицију.

21. СМеДеРевО
БЕспЛАтНи пРипРЕмНи 
чАсОви

У циљу пружања подршке ро-
дитељима и ученицима који за-
вршавају основну школу, Град 
и Регионални центар за профе-
сионални развој запослених у 
образовању организовали су бес-
платну припремну наставу, а при-
премни часови математике и срп-
ског језика одвијаће се у групама 
од максимално 30 ученика. „циљ 
нам је да свим заинтересованим 
осмацима пружимо прилику да 
упишу жељену средњу школу и 
да након њеног завршетка буду 
добри радници у својим профе-
сијама“, рекла је градоначелница 
Јасмина Војиновић.

22. вЛАДиМиРци
хУмАНиРАтНА АкцијА

Редовно се одржавају штандови 
на којима се деле „СНС Информа-
тор“ и страначки промотивни ма-
теријал. Поводом Васкрса, активи-
сти и функционери грађанима су 
делили офарбана јаја и честитали 
празник. Уручили смо пакет по-
моћи ромској породици у МО Вла-
димирци. Председник Општине 
потписао је уговор са Министар-
ством заштите животне средине 
за реконструкцију котларнице 
школе у Белотићу.

9. НОви САД

РАДОви НА кРЕАтивНОм ДистРиктУ
Захваљујући улагањима Града, Републике и 

Покрајине, преуређена је Кинеска четврт и претво-
рена у епицентар културних дешавања. Креативни 
дистрикт обишли су градоначелник Жарко Мићин, 
председница Покрајинске владе Маја Гојковић и 
чланови Градског већа. Нови Сад и кинески град 
Вуси потписали су писмо о намерама којим се пред-
виђа успостављање сарадње у више области. Возни 
парк ЈГСП „Нови Сад“ биће богатији за 20 зглобних 
и пет соло аутобуса које је поклонио Град Београд, 
а примопредаји су присуствовали градоначелни-
ци Жарко Мићин и Александар шапић. Радови на 
стабилизацији водоснабдевања теку према плану. 
Урађена је регенерација два, и у току је регенера-
ција трећег бунара. Градоначелник Мићин учест-
вовао је у акцији пролећног чишћења Каменичке 
аде, која је организована поводом обележавања 
Међународног дана планете Земље. У акцији су 
учествовали и чланови Градског већа, радници 
градске Управе за заштиту животне средине и дру-
гих управа, као и руководство и запослени у ЈКП.

14. АЛибУНАР

ЕмОтивНи сУсРЕт сА мАЛОм ДУЊОм
У оквиру посете Јужнобанатском 

округу, председник Србије Алексан-
дар Вучић обишао је Инклузивно-
едукативни центар у Алибунару, а 
дочекали су га председница Општи-
не Зорана Братић са сарадницима, 
привредници, спортисти и мала Дуња 
Крачун са породицом. Посетиле су 
нас и министарка Милица Ђурђе-
вић Стаменковски, председница 
Покрајинске владе Маја Гојковић и 
помоћница министра Биљана Баро-
шевић, и нагласиле важност проје-
кта „Алибунар без баријера“ за децу 
и младе са инвалидитетом. Посебно 
емотиван био је сусрет председника 
Вучића и мале Дуње, којој је пред-
седнички кабинет 2021. године обез-
бедио медицинско помагало помоћу 
којег је први пут стала на ноге, да би 
јој 2023. године омогућио и лечење у 
Турској. Чланови ОО СНС организо-
вали су штандове у Локвама и Али-
бунару, на којима су разговарали са 
суграђанима. Завршавају се радови 
на обнови Тројице у Алибунару, која 
датира још из 1802. године, а налази 
се на темељима прве заједничке црк-
ве Румуна и Срба.

Одржан је традиционални Ускр-
шњи базар који су заједничким снагама 
припремили Туристичка организација и 
Општина. Наше младе стонотенисерке из 

Николинаца, победом над Бразилом, из-
бориле су пласман у полуфинале школске 
олимпијаде на Златибору. У организацији 
Општине и Агенције за безбедност са-

обраћаја, одржано је општинско такми-
чење „Пажљивкова смотра“, које је окупило 
ученике првог и другог разреда основних 
школа.

11. вРњАчкА бАњА
ДРУжЕЊЕ сА сУгРАђАНимА и гОстимА

Поводом Васкрса, организовали смо 
штанд на Променади где смо суграђанима и 
гостима Врњачке Бање делили офарбана јаја 
и „СНС Информатор“. Акцији су се прикљу-
чили председник ОО СНС и Општине Бобан 
Ђуровић и потпредседник ОО СНС и пред-
седник СО Иван Радовић. Поводом Дана 

планете Земље, чланови Савета за заштиту 
животне средине посадили су стабло граба 
у врњачком парку. Поводом Дана цивилних 
жртава рата, положени су венци на спо-
мен-обележја у Новом Селу, Подунавцима, 
Вранешима и Грачацу. Захваљујући подр-
шци Општине и Комесаријата за избеглице 

и миграције, породица Дијане Лазаревић, 
након више од две деценије неизвесности, 
добила је дом. Одржано је Прво балканско 
првенство у стоном тенису за особе са ин-
валидитетом. Настављено је са редовним 
пријемом странака и са одржавањем саста-
нака савета, општинског и месних одбора.

жарко мићин и маја гојковић
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СНС ПАНОРАМА БРИГА О ГРАЂАНИМА
23. ЗРењАНиН
пОстАвЉАЊЕ БЕхАтОНА

Реконструкција тротоара на 
Булевару Вељка Влаховића завр-
шена је у још једној фази, проши-
рењем и постављањем бехатон 
подлоге између улица Здравка 
челара и Меше Селимовића. Бе-
хатон је постављен и у Суботиће-
вој улици, између Трга слободе 
и Културног центра. Град ће у 
2024/2025. години стипендирати 
200 ученика и студената, а уго-
воре је младима уручио градона-
челник Симо Салапура. Прили-
ком посете Орловату, на почетку 
четвртог циклуса активности „Да 
нам села буду ближа“, градона-
челник је обишао градилиште но-
вог железничког моста на Тами-
шу. Активисти ГО СНС организо-
вали штандове на више локација, 
разговарали са суграђанима, де-
лили „СНС Информатор“ и чести-
тали им празник. Такође, уредили 
су излетиште Мотел „Шумице“ и 
дечја игралишта у насељу Доља - 
црни шор. Активисти МО Вељко 
Влаховић и Соња Маринковић 
уредили су улазе и фасаду амбу-
ланте у Багљашу.

25. кАњижА
пОсЕтА мАјЕ гОјкОвић

Председница Покрајинске вла-
де Маја Гојковић боравила је у 
радној посети у Кањижи где је са 
руководством Општине разгова-
рала о плановима за унапређење 
инфраструктуре. Приликом посете 
председника Србије Александра 
Вучића најављено је улагање у 
Специјалну болницу за рехабили-
тацију, а тим поводом председни-
ца је, у пратњи заменика председ-
ника Општине Небојше Ракића, 
обишла део бањског базенског 
комплекса предвиђеног за рекон-
струкцију и најавила да ове године 
почиње прва фаза радова. Гојковић 

је обишла и Војвођанску рвачку 
академију и школско газдинство у 
оквиру Пољопривредно-техничког 
центра „Јожеф Беседеш“.

26. МАЛи ЗвОРНик
ОтвОРЕН тУРистички 
иНФО цЕНтАР

Почео је са радом Туристич-
ки инфо центар, испред зграде 
Општинске управе који ће посе-
тиоцима пружати информације 
о локалној туристичкој понуди, 
смештају, локалитетима које могу 
да посете и како најлакше да се 
стигне до одредишта. У Подзем-
ном граду Карађорђевића одржа-
на је манифестација „Тајна Каме-
не девојке“, посвећена очувању 
сећања на краљевску династију.

27. титеЛ
пОчиЊЕ РЕкОНстРУкцијА 
шкОЛЕ

Влада Србије улаже скоро 578 
милиона динарa у радове на рекон-
струкцији школе у Тителу. Уговор 
за извођење радова на комплет-
ној реконструкцији објекта ОШ 
„Светозар Милетић“ потписали су 
министар за јавна улагања Дарко 
Глишић, председник Општине мр 
Драган Божић и представник из-
вођача радова Ранко Ковачевић. 
Око 450 ученика добиће нов школ-
ски простор, фискултурну салу и 
спортске терене уређене по најви-
шим стандардима.

28. пРОкУпље
пРистУпНЕ 
сАОБРАћАјНицЕ 
ДО БОЛНицЕ

У потпуности су реконструисане 
и асфалтиране улице Милена Јо-
вановића и Арсенија чарнојевића, 
које су приступне саобраћајнице 
ка новом Здравственом центру. 
„Упоредо са реконструкцијом и 
асфалтирањем, ЈКП „Градски во-
довод“ вршило је прикључивање 
потрошача на водоводну мрежу, 
као и уређење тротоара“, изјавио 
је градоначелник Мирослав Анто-
вић, који је обишао завршне радо-
ве. Асфалтирано је 2.200 метара 
саобраћајница, а вредност проје-
кта је 160 милиона динара.

29. ЛАјкОвАц
стРАНАчкЕ АктивНОсти

чланови ОО састали су се три 
пута и разговарали о актуелним 
дешавањима на републичком и 
локалном нивоу. Састанке су одр-
жали и месни одбори лајковац 4, 
Јабучје Горњи крај село, Стрмово 
и Степање. Штанд је одржаван ре-
довно, а активисти и функционери 
разговарали су са суграђанима и 
делили „СНС Информатор“ и про-
пагандни материјал. Завршена је 
реконструкција спортских терена 

у оквиру спортско-рекреативне 
зоне код ОШ „Миле Дубљевић“. 
Потписано је шест уговора о суф-
инансирању енергетске санације 
породичних кућа и станова.

30. веЛикА пЛАНА
НОви спОРтски тЕРЕН

Министарство за бригу о по-
родици и демографију издвојило 
је средства за изградњу мулти-
функционалног спортског терена 
са трибинама у оквиру ОШ „Дру-
ги шумадијски одред“. Поводом 
Дана општине одржана је свечана 
седница Скупштине општине и 
организован је пригодан програм. 

центар за културу „Масука“ однео 
је прву награду у рангу етно-гас-
трономије, Предшколска устано-
ва „Дечје царство“ приредила је 
прелеп наступ својих полазника, а 
велику пажњу изазвала је и ревија 
фолклорних наступа културно-
уметничких друштава.

31. књАжевАц
пОсЕтА миНистАРкЕ ЗА 
БРигУ О пОРОДици

Министарка за бригу о поро-
дици у техничкој влади Милица 
Ђурђевић Стаменковски обишла 
је Дом ученика средњих шко-
ла. За заједнички пројекат Ми-

нистарства за бригу о породици 
и Општине, који се тиче финан-
сирања мера за побољшање де-
мографске слике, издвојено је 15 
милиона динара. Поред смештаја 
у Дому ученика средњих школа, 
стипендирања 400 ученика и сту-
дената, као и бесплатних ужина и 
превоза, посебна пажња посвеће-
на је породицама и младим ро-
дитељима. Председник Општине 
Милан Ђокић истакао је важност 
провођења мера које су најваж-

није да би млади одлучили да ос-
тану у свом месту.

34. СРеМСки 
кАРЛОвци
ДОчЕк 
ОмЛАДиНАцА

Председник Општине Дражен 
Ђурђић, заједно са суграђанима, 
дочекао је омладинце који су се 
пешке упутили из Новог Сада до 
Београда на Свесрпски сабор. За 

наше омладинце пешаке припреми-
ли смо домаћа пецива и ђаконије, 
а суграђани су поручили да је ово 
заједничка борба за нашу државу и 
стабилност, да нећемо никоме дати 
да нам је уруши и да ћемо снажно 
подржати политику председника 
Србије Александра Вучића.

35. ЛОЗНицА
пРијЕми гРАђАНА

Сваке седмице одржаван је 
штанд на којима су суграђани-
ма дељени „СНС Информатор“ и 
пропагандни материјал. У Ваље-
ву је одржан састанак Окружног 

одбора СНС Мачванског и Колу-
барског округа. Повереник ГО 
СНС Жељко Марјановић састао 
се са активистима Уније младих, 
као и са директорима установа и 
предузећа, начелницима, функ-
ционерима и одборницима и раз-
говарао о политичкој ситуацији 
у земљи и о будућим активност-
има. Повереник Марјановић одр-
жао је низ пријема грађана. Сваке 
недеље одржавају се састанци 
Повереништва на којима се, уз 
редован рад и активности, прате 
и актуелна политичка дешавања 
и пружа подршка политици пред-
седника Александра Вучића.

KAНцЕЛАРИЈА зА КиМ
сРБи сА ким ДОшЛи сУ пЕшкЕ 
НА вЕЛики НАРОДНи скУп

32. кРУШевАц
пРЕДстАвЉАЊЕ НА сАБОРУ У БЕОгРАДУ
Члан Председништва 

СНС Братислав Гашић одр-
жао је састанак ГО СНС на 
отвореном, испред Дома 
синдиката, а са скупа су 
послате поруке против ви-
шемесечних блокада и зло-
употребе деце. Туристичка 
организација представила 
је потенцијале града на 
25. Међународном сајму у 
Нишу. Крушевац је посе-
тила делагација СУБНОР-а 
Србије. Положени су венци 
поводом 26. годишњице 
Битке на Кошарама. Одр-
жани су радни састанци у 
МЗ Велики шиљеговац, Ја-
сика, Мешево и Цар Лазар, 
које је водио Братислав 
Гашић, уз присуство Неве-
не Ђурић, Зорана Томића, 
Марка Ђокића, Ивана Ма-
нојловића и председни-
ка месних одбора. штанд 
Уније жена и Туристичка организација 
представили су се на Свесрпском сабору у 
Београду. Министарка Ђурђевић Стамен-
ковски потписала је уговор за изградњу 

игралишта у нашем граду. Крушевачки 
напредњаци суграђанима су даривали ва-
скршња јаја и обишли су Геронтолошки 
центар, Дом за децу „Јефимија“ и Дечје 
одељење у Општој болници. Град је дони-

рао возило санитета Служби хитне помоћи. 
Додељено је 100 уговора у оквиру пројекта 
„Чиста енергија и енергетска ефикасност“, 
у сарадњи са Министарством рударства и 
енергетике.

24. цРНА тРАвА
хУмАНитАРНи БАЗАР

Поводом Васкрса, одржан 
је традиционални базар у 
организацији Туристичке ор-
ганизације, основне и средње 
школе и Предшколске уста-
нове „Младост“. И поред ло-
шег времена, манифестација 
је била успешна и продати су 
сви васкршњи украси које су 
направиле  веште дечје руке, 
а целокупан приход  упућен 
је у хуманитарне сврхе. По-
водом 82. годишњице осло-
бођења Црне Траве, уручена 
су признања заслужним поје-
динцима и институцијама, а 
деца из КУД „Чика Љуба“ из-
вела су и пригодан културно-
уметнички програм.

Компанија „МК Група“, у са-
радњи са Канцеларијом за КиМ, 
организовала је зимовање за 
тридесет најбољих ученика из 
основних школа са Косова и Ме-
тохије, који су ове године три-

наести пут заредом боравити у 
хотелу „Гранд“ на Копаонику. 
Малишани су учествововали у 
пажљиво осмишљеном забав-
ном и спортско-рекреативном 
програму.

Око 200 Срба из свих крајева 
АП Косова и Метохије пешачи-
ли су до Београда како би при-
суствовали 12. априла великом 
народном скупу у српској прес-
тоници. Како су истакли, на 
овај начин желели су да подр-

же председника Александра 
Вучића, своју државу Србију и 
пруже подршку Покрету за на-
род и државу. Упркос лошим 
временским условима, стигли 
су у Београд и поручили „Нема 
предаје“.

пРЕДстАвНици кАНцЕЛАРијЕ ЗА ким 
НА сЛАви мАНАстиРА ДРАгАНАц

У манастиру Драганац код 
Гњилана обележена је сабор-
ска слава, Светли петак или 
Источни петак, којој су, осим 
великог броја верника, при-

суствовали и заменица ди-
ректора Канцеларије за КиМ 
Душица Николић и помоћници 
директора Милена Парлић и 
Милош Терзић.

ЗимОвАЊЕ ЗА 30 НАјБОЉих УчЕНикА

Активисти ОО СНС разгова-
рали су са грађанима на штан-
довима на више локација, чести-
тали Васкрс и делили офарбана 
јаја. Општина, у сарадњи са Срп-
ском православном црквом и Ри-
мокатоличком црквом, као и са 
Туристичком организацијом, ор-
ганизовала је заједничко обеле-
жавање Васкрса, а окупљенима 
су се обратили протојереј Вла-

дислав Пајић и жупник Ласло 
Фудерер, док су у име локалне 
самоуправе говорили председ-
ник Општине др Вук Радојевић и 
председник СО Игор Киш. Удру-
жење грађана „Бибер“, Општи-
на, Туристичка организација и 
Канцеларија за младе органи-
зовали су трећи Ноћни маркет 
који је посетило више стотина 
грађана.

33. бечеј
ЗАјЕДНичкО пРОсЛАвЉАЊЕ пРАЗНикА

36. Ужице
пРАЗНичНА АкцијА
Градоначелница др Јелена Ра-

ковић Радивојевић организовала 
је пријем за добитнике признања 
која се додељују просветним 
радницима поводом Савиндана 
и уручила им новчане награ-
де. Угостила је и групу деце из 
Мезијер-сур-Сена, француског 
града са којим је Ужице потпи-
сало Споразум о братимљењу. 
У овој години пољопривредни-
ци могу да рачунају на буџет од 
60 милиона динара. Јавни позив 
за субвенције је у току, а млади 
до 40 година и жене власнице 
пољопривредних газдинстава 
добијају субвенције од 70 одсто 
вредности инвестиције. Град 
и Министарство заштите жи-

вотне средине определили су 
средства за субвенционисање 
набавке котлова на гас и пелет 
за грађане. Министарство за 
бригу о породици и демогра-
фију определило је средства 
за унапређење демографске 
слике, а Град финансира опре-
мање новог вртића на Царини, 
субвенције за набавку трактора 
за младе и изградњу дечјег иг-
ралишта у Севојну. Одржано је 
више састанака ГО СНС и месних 
одбора, на којима се разматрала 
тренутна ситуација и правили 
се планови за наредни период. 
Наши активисти дружили су се 
са грађанима на штандовима то-
ком васкршњих празника.

браТиСлав гашић Са крушевљанкама
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38. СвиЛАјНАц
вЕЛикА АкцијА чишћЕЊА

Успешно је спроведена велика 
акција чишћења, у којој су учест-
вовале јавне и образовне установе, 
месне заједнице и грађани. Осим 
организованог прикупљања от-
пада, обављена је санитарна сеча 
растиња и одржане су еколошке 
активности и едукативне радио-
нице. Уз подршку KЈП „Морава“ и 
других установа и организација, 
на више од 50 локација, грађани 
су помогли да наша околина буде 
још чистија. У ОШ „Стеван Синђе-
лић“ Војска стигао је нов намештај - 
клупе, столице, катедре, ормарићи 
- преко пројекта „Да растемо срећ-
ни“, у сарадњи са Министарством 
просвете, науке и технолошког 
развоја, локалном самоуправом и 
Фондацијом „Ана и Владе Дивац“.

39. бАч
сЕћАЊЕ НА БиткУ 
НА кОшАРАмА

Поводом обележавања 26 го-
дина од Битке на Кошарама и по-
гибије двојице грађана Бача, Дар-
ка Бјелобрка и Радета Бундала, 
одржана је церемонија полагања 
венаца на ново спомен-обележје 
и одржан је пригодан програм. 
Председница Општине лела Ми-
линовић, председница СО Алек-
сандра Берић и заменица предсе-
днице Општине Марина Балабан 
угостиле су чланове најтрофеј-
нијег спортског клуба „херкулес“ 
и изразиле задовољство што ће 
Радмила Загорац ући у програм 
припреме за ОИ у лос Анђелесу. 
Одржане су манифестације Васкр-
шњи хуманитарни базар и Бачка 
куленијада и кобасицијада.

40. кУчевО
сАНАцијА пУтА У кАОНи

Председник ОО СНС Ненад 
Микић одржао је састанке са 
представницима МО Волуја, Дубо-
ка, Раденка, Шевица, Нересница, 
Буковска, Буковска Река, церемо-
шња, Равниште, церовица, Каона, 
Турија, Ракова Бара... Теме разго-
вора били су текући проблеми и 
организација одласка на Свесрп-
ски сабор у Београду. Председник 
Ненад Микић, у име Општине, 
потписао је уговоре за стипенди-
рање студената. Такође, обишао је 
радове на санацији пута од центра 
села Каона према засеоку Камени-
ца. Председник Микић потписао 
је уговор са Министарством за 
бригу о породици и демографију 

за обнову дечјих тоалета у Предш-
колској установи „лане“. Почела 
је изградња постројења за пред-
третман отпадних вода у склопу 
пројекта „чиста Србија“ у Раброву. 
Председник Микић представио је 
Кучево на снимању емисије „Пре-
ло у нашем сокаку“.

43. бУјАНОвАц
пРијЕм гРАђАНА

чланови ОО СНС учество-
вали су на великом сабору у 
Бограду који је организовао 
Покрет за народ и државу, и 
пружили подршку полити-
ци председника Александра 
Вучића. Функционери стран-
ке су, и овог месеца, вршили 
пријем грађана у страначким 

просторијама и разговарали о 
њиховим проблемима.

44. кУЛА
мЕђУгЕНЕРАцијски пАРк 
У цРвЕНки

Министарство за бригу о поро-
дици и демографију определило је 
средства за изградњу Међугeнера-
цијског парка и дечјег игралишта 
у црвенки. Избеглим и интерно 
расељеним лицима уручени су 
уговори за замену ПВц столарије, 
економско оснаживање и куповину 
куће. црквена општина и Туристич-
ка организација организовале су 
Дечји васкршњи сусрет. Министар-
ка заштите животне средине Сара 
Павков обишла је нову котларни-
цу у црвеначкој амбуланти. Оп-

Председник Општине Горан Миљковић уручио је 
родитељима деце са сметњама у развоју и са инва-
лидитетом новац прикупљен на Хуманитарном тур-

ниру „Срце за све“. Такође, наставља се са услугом 
личног пратиоца, а биће обезбеђена и свакодневна 
услуга логопеда.

41. беЛА пАЛАНкА
пОмОћ РОДитЕЉимА

редељена су средства за замену 
индивидуалних ложишта у до-
маћинствима. Министарка Милица 
Ђурђевић Стаменковски посетила 
је Удружења ветерана Жандарме-
рије „Књаз Михаило“, МНРО „Плава 
птица“ и обишла радове на обнови 
Спомен-парка солунским добро-
вољцима. Активисти свих месних 
одбора организовали су штандове, 
разговарали са грађанима и делили 
„СНС Информатор“ и промотивни 
материјал. чланови ОО СНС најо-
штрије су осудили физички напад 
на нашег суграђанина у црвенки и 
затражили хитну реакцију надлеж-
них државних органа.

45. МАЛО цРНиће
ЕНЕРгЕтскА сАНАцијА 
пОРОДичНих кУћА

Председник Општине Малиша 
Антонијевић потписао је 14 угово-
ра о реализацији мера енергетске 
санације породичних кућа са пред-
ставницима локалне самоуправе, 
изабраним извођачима радова и 
мештанима, као директним ко-
рисницима бесповратних средста-
ва. Овај значајан програм реализује 
се у сарадњи са Министарством ру-
дарства и енергетике, а Општина је 
обезбедила половину средстава.

46. иРиг
БЕспЛАтАН БАЗЕН 
ЗА ОсНОвцЕ

Општина је, и ове године, обез-
бедила за све основце бесплатно 
коришћење унутрашњег базена у 
Бањи „Термал“. Положени су вен-
ци на спомен-обележје посвећено 
херојима ваздухопловства у април-
ском рату 1941. године. Започета је 
изградња пречишћавача отпадних 
вода у Врднику. Завршена је прва 
фаза изградње пешачке стазе од 
2,5 километара у Врднику.

49. кОвАчицА
ОДАвАЊЕ пОштЕ хЕРОјУ 
сА кОшАРА

Општина је доделила средства за 
подршку рада 29 спортских клубова. 
У сусрет Европском мечу атлетских 
репрезентација, млада атлетичар-
ка из црепаје, Дуња Атанацковић, 
била је на пријему код председника 
Општине Петра Вишњичког. У Де-
бељачи је обележено 26 година од 
погибије хероја са Кошара Тибора 
церне, а церемонији су присуство-
вали чланови породице, министарка 

Милица Ђурђевић Стаменковски, 
некадашњи председник Владе Ср-
бије Милош Вучевић и представници 
локалне самоуправе. Манифестација 
„Ускршња палета“ окупила је слика-
ре и ученике основних школа.

50. НОвА цРњА
мАНиФЕстАцијски 
пЛАтО

У насељеном месту Војвода 
Степа отворен је Манифеста-
цијски плато, у оквиру обележа-
вања празника Светог Василија. 
Изградњу платоа финансирало је 
Министарство за туризам и омла-
дину, а отварању су присуствова-

ли челници Општине, Покрајинске 
владе и многобројни мештани.

52. беОчиН
НА штАНДУ сА 
сУгРАђАНимА

Aктивисти ОО СНС били су 
на услузи суграђанима на инфо-
пултовима и одговорили су на 
питања мештана о активностима 
у наредном периоду. Приликом 
разговора, подељен је промо-
тивни материјал и најновији 
број „СНС Информатора“ да 
би се сви заинтересовани боље 
упознали са радом странке и бу-
дућим пројектима.

42. тРСтеНик
ДРУжЕЊЕ НА штАНДОвимА

Чланови ОО СНС, поделом 
васкршњих офарбаних јаја и 
дружењем на штандовима, 
улепшали су празник суграђа-

нима. Наставља се улагање у 
путну инфраструктуру и ас-
фалтирају се путеви на више 
локација.

48. НиШ
иНтЕНЗивНА УЛАгАЊА

Након завршетка подземних 
радова и постављања канали-
зационих цеви, комплетно је 
реконструисана Улица победе, 
завршена је реконструкција и 
асфалтирање 300 метара улице 
Стевана Синђелића и започети 
су радови у неколико мањих 
улица. У Јелашници, на прос-
тору где је некада била депо-

нија јаловине из рудника угља, 
гради се фудбалски терен. У 
Горњем Комрену и Трупалу об-
новљени су домови културе и 
врше се завршне припреме за 
домове у Мезграји и још неко-
лико села. У Палилули је за-
почета реконструкција улице 
Калач брдо и њено продужење, 
чиме ће неколико десетина 

домаћинстава добити уређе-
ну саобраћајну комуникацију 
до својих кућа, а покренут је и 
процес њеног спајања са Ње-
гошевом и Дурмиторском ули-
цом. Уз подршку ЕУ, уређују се 
некадашњи турски казамати у 
нишкој Тврђави и претварају се 
у савремени простор за уметни-
ке и традиционалне занатлије.

37. ОСечиНА
ОБЕЛЕжЕН ДАН ОпштиНЕ

Обележен је Дан општине 
полагањем венаца на споменик 
браћи Недић, у спомен на Бој на 

Чокешини из 1804. године, који 
је историчар Леополд Ранке 
назвао српским Термопилима.

47. вРАње
РЕшАвАЊЕ пРОБЛЕмА 
НАших кОмшијА

Заменик председника ГО 
Врањска Бања и председник 
3. МО Врање Марко Нико-
лић вршио је пријем грађана 
у страначким просторијама. 

Наша врата увек су отворе-
на за комшије и радујемо се 
прилици да будемо укључе-
ни у решавање њихових про-
блема.

51. пЛАНДиШте
ЗА БОЉУ БЕЗБЕДНОст 
УчЕсНикА У сАОБРАћАјУ
Министарство саобраћаја, 

грађевинарства и инфраструк-
туре доделило је лиценцу за 
обављање међуградског са-
обраћаја на територији наше 
општине, чиме су се остварили 
сви законски предуслови за 
нормализацију аутобуског са-
обраћаја. Настављено је са са-
нацијом ударних рупа на путу 
између насеља Велика Греда и 
Хајдучица, а радове је обишао 
председник Општине Јован 
Репац. Представници међуна-
родне организације ОСЦЕ, у 
сарадњи са локалном самоупра-
вом и представницима Савета 

за националне мањине, орга-
низовали су састанак Савета за 
међунационалне односе. Банка 
хране Војводине доделила је 
захвалницу Дому за душевно 
оболела лица из Старог Леца. 
Културно-образовни центар ор-
ганизовао је фолклорне смотре. 
Савет за безбедност саобраћаја 
и школа у Хајдучици органи-
зовали су едукације о безбед-
ном управљању бициклом у 
саобраћају. У сарадњи са По-
лицијском станицом, Савет је 
организовао трибину о безбед-
ном понашању старијих лица у 
саобраћају.
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Градоначелник Београда Алек-
сандар Шапић пожелео је до-

бродошлицу учесницима Деветог 
међународног форума о јавно-
приватном партнерству, који од 
14. до 16. маја у нашем главном 
граду организовала Економска 
комисија Уједињених нација за 
Европу.

Градоначелник Шапић из-
разио је велико задовољство 
што је пројекат јавно-приват-
ног партнерства за поверавање 
градског путничког аутобуског 
превоза у Београду, као најбољи 
пројекат из Европе, ушао у фи-
нале избора за најбољи светски 
пројекат који додељује Економ-
ска комисија УН. Наш пројекат је 
у финалу, од укупно 61 пројекта 
из читавог света, колико их је у 

конкуренцији за награду за ино-
вативна решења у области јавно-
приватног партнерства и одржи-
ве инфраструктуре.

„Наш пројекат једини је европ-
ски пројекат који је ушао у најужи 
круг од пет најважнијих светских 
пројеката, у друшту са САД, Сене-
галом, Бразилом и Узбекистаном. 
То значи да имамо најбољи европ-
ски пројекат. То је велика ствар за 
Град Београд, ову Градску управу 
и за државу Србију. Некада ми се 
чини, као и у науци, култури, спор-
ту, да прве велике и важне потвр-
де добијамо из иностранства, па 
тек онда у нашој земљи. Изузетно 
сам поносан на људе који су учест-
вовали у највећој реформи јавног 
превоза у Београду“, рекао је гра-
доначелник Шапић.

54. петРОвАц 
НА МЛАви
НОви АсФАЛт

У насељу Манастирица асфал-
тирано је 800 метара деонице 
пута Горњи и Доњи Зебац. У ок-
виру истог пројекта асфалтира-
но је 10 путних праваца у седам 
насеља. Пројекат је реализован 
у сарадњи са Министарством 
привреде, које је обезбедило 56 
милиона динара, док је учешће 
општине било нешто више од 11 
милиона динара са ПДВ-ом.

56. СтАРА пАЗОвА
УРЕђЕЊЕ пАРОхијскОг 
ДОмА

Приведени су крају завршни 
радови на уређењу Парохијског 
дома, а објекат је добио све нео-
пходне дозволе за употребу. За 
време трајања реконструкције 
ОШ „Бошко Палковљевић Пинки“, 
део ђака биће премештен у овај 
објекат, у којем је адаптирано 12 
учионица. Након завршетка радо-
ва у школи, објекат би могао бити 
коришћен за потребе вртића.

58. ОпОвО
пРАЗНичНО ДРУжЕЊЕ 
сА НАјмЛАђимА

Председница Општине Анка 
Симин Дамјанов угостила је 
предшколце у галерији „Јован 
Поповић“, где их је чекало 
седам великих ускршњих јаја 
од стиропора, која су заједно 
фарбали и украшавали, а за-
тим поставили на шеталиште 
између православне и като-
личке цркве. У сва четири на-
сељена места свечано је про-

слављен највећи хришћански 
празник, који се ове године 
прослављао истог дана по ју-
лијанском и грегоријанском 
календару. Уз присуство ве-
ликог броја верника, свечано 
је било на литургијама у свим 
храмовима. Председница Си-
мин Дамјанов присуствовала 
је литургијама и верницима 
честитала празник.

53. пРибОј
свЕтскА шкОЛАРијАДА

Прибој је у априлу био цен-
тар светске атлетике за осно-
вце. У оквиру светске школа-
ријаде, којој је главни домаћин 
Златибор, у Прибоју су се одр-
жала такмичења у атлетици и 
пара-атлетици, где је наступио 
331 такмичар из 28 земаља. Уз 
Светску федерацију школског 
спорта, у органаизацију ове 

манифестације укључили су се 
Министарство спорта и Савез 
за школски спорт Србије, као и 
истоимени Савез на нивоу Зла-
тиборског округа. Прибој се 
још једном показао као добар 
домаћин и успешан организа-
тор државних, међународних 
и светских атлетских надме-
тања.

57. вРШАц
УРЕђЕЊЕ БАНкиНА пОРЕД пУтЕвА
Матуранти Пољопривредне школе 

посетили су службу зеленила ЈКП „Дру-
ги октобар“. Успешно је организована 
акција „Смањи отпад-донирај одећу“. 
Међународни дан Рома обележен је у Вр-
шцу и Гудурици. Град Вршца, путем пре-
кограничног пројекта, набавља вредну 
опрему. Општој болници опредељена су 
средства за наставак набавке најсавре-
меније опреме, а Специјалној болници за 
психијатријске болести „Др Славољуб Ба-
каловић“ Покрајина је доделила средства 
за набавку нових кревета. У Уљми је обе-
лежен Светски дан здравља. Обновље-
на је фасада на згради Градског музеја и 
почело је уређење банкина локалних пу-
тева. Одржане су манифестације Градска 
смотра дечијег стваралаштва 2025, Сајам 
цвећа и меда, и Дан књиге.

59. кРАљевО
сАстАНци и пРијЕми гРАђАНА
Радни састанак ГО СНС одр-

жан је у присуству члана Пред-
седништва и координатора за 
Рашки округ Бранислава Мало-
вића, заменика координатора 
Мирка Игњатовића и председ-
ника ГО СНС Предрага Терзића, 
а са њега је упућена снажна 
подршка политици председни-
ка Србије Александра Вучића и 
председника СНС Милоша Ву-

чевића. Председник ГО Терзић и 
чланови ГО Кристина Марковић 
и Стефан Аџић организовали су 
пријеме грађана у страначким 
просторијама. Чланови ГО СНС 
делили су васкршња јаја суграђа-
нима на штандовима у центру 
града и честитали празник. Одр-
жани су састанци месних одбора 
шумарице, Годачица, Витковац, 
Петропоље и Жича.

55. ОџАци
штАНДОви У свим 
мЕстимА

Чланови ОО СНС организо-
вали су штандове у свим мес-
тима, на којима су разговарали 
са грађанима о активностима 
странке и актуелним темама. 
Велики број грађана посетио 
је народни сабор у Београду, 
на којем су удружења жена 
из наше општине представи-
ла свој рад. Поводом Свет-
ског дана Рома, председница 
Општине Исидора Ђаковић 
угостила је представнике 
ромске заједнице и разговара-
ла о инклузији. Центар места 
украшен је васкршњом деко-
рацијом, што је привукло вели-
ку пажњу најмлађих.

60. беОгРАД

НАјБОЉи ЕвРОпски пРОјЕкАт - У БЕОгРАДУ

61. НОви беОгРАД
иНФОРмАтивНи штАНДОви

Активисти и функционери 
били су усмерени на раз-
говоре са суграђанима на 
страначким штандовима, а 

они су показали заинтересо-
ваност за детаљније инфо-
рмисање о активностима и 
раду странке.

63. чУкАРицА
РАДОви НА НАјЗНАчАјНијим 
сАОБРАћАјНицАмА

Настављени су радови у Улици 
виноградски венац, која је једна 
од најважнијих саобраћајница 
за становнике насеља Церак ви-
ногради, кроз коју пролази јавни 

градски превоз. Жарковачка ули-
ца уређена је у дужини од око 
1100 метара, на потезу од Улице 
Ратка Митровића до Улице кнеза 
Вишеслава.

62. РАкОвицА
пОДРшкА 
пРЕДсЕДНикУ
Асфалтиране су улице Булија Бенциона у ду-

жини од око 400 метара и Војводе Пламенца у 
дужини од око 180 метара. Обе улице налазе 
се у насељу Сунчани брег и први пут су доби-
ле асфалт. Такође, настављени су радови на 
изградњи вртића за насеља Миљаковац 3 и 
Сунчани брег. Осим тога, настављено је са бес-
платном припремом за полагање мале матуре, 
која је организована за ученике осмих разреда. 
Редовно одржавамо састанке ОО и спроводи-
мо активности у циљу пружања подршке поли-
тици председника Александра Вучића.

градоначелник 
алекСандар шапић
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74. СтАРи гРАД
пОДЕЉЕНО вишЕ ОД 500 АУтО-сЕДиштА

64. САвСки веНАц
У сЛУжБи гРАђАНА

Прва група пензионера са 
Савског венца боравила је на 
једнодневном излету на Див-
чибарама, а у току су пријаве 
за бесплатне курсеве језика и 
рачунара. У Топчидерском пар-
ку одржана је традиционална 
манифестација за децу „Ва-
скршње чаролије“. Председ-

ник Општине Милош Видовић 
сваког четвртка разговара са 
грађанима. Општина је расписа-
ла јавни конкурс за суфинанси-
рање уређења фасада. Подеље-
на су бесплатна ауто-седишта 
за децу. Функционери ОО раз-
говарали су са грађанима на 
штандовима.

67. гРОцкА
пОДЕЛА 100 АУтО-сЕДиштА

Спроведена je едукација ро-
дитеља о правилној употреби 
дечјих ауто-седишта и подела 
100 ауто-седишта малишани-

ма. Одржан је девети Сајам 
хортикултуре, манифестација 
која је окупила велики број по-
сетилаца.

71. вОжДОвАц
РЕкОНстРУкцијА 
ЗДРАвствЕНЕ стАНицЕ

70. ЛАЗАРевАц
пРАЗНичНи штАНДОви

Повереник ОО СНС Лаза-
ревац Томислав Рикановић, у 
присуству великог броја чла-
нова ОО, пожелео је добро-
дошлицу групи од 160 Срба, 
који су са КиМ пешке стигли на 
велики народни скуп у Београ-
ду. На најрадоснији хришћан-
ски празник Васкрс, одржан 
је традиционални штанд на 
којем су суграђанима дељена 

офарбана јаја, „СНС Информа-
тор“ и промо материјал. Под 
покровитељством Општине, 
асфалтиране су улице у МЗ 
шопић, МЗ Степојевац и МЗ 
Крушевица. У МЗ Чибуткови-
ца, уз асфалтирање, очишћени 
су канал и приобаље, а у МЗ 
Лукавица уређено је гробље. 
Одржана је додела поклон ко-
лица за бебе.

72. МЛАДеНОвАц
ДРУжЕЊЕ сА сУгРАђАНимА

Члан Председништва СНС 
Лука Петровић присуствовао 
је састанку ОО, на којем смо 
разговарали о приоритетима 
који нас очекују. На редов-
ним састанцима разговарали 
смо о конкретним циљеви-
ма и плановима за наредни 
период. У сусрет највећем 
хришћанском празнику Ва-

скрсу, делили смо офарбана 
јаја и суграђанима честита-
ли празник. Пошта у МЗ Ко-
раћица почела је са радом у 
реновираним просторијама. 
Oбележили смо Светски дан 
Рома пријемом за припаднике 
ромске националности, који 
је био посвећен теми образо-
вања.

66. вРАчАР
пРЕДАвАЊЕ О сАОБРАћАјУ
Током васкршњих 

празника организо-
ван је 18. Базар на 
Врачару. Континуи-
рано едукујемо децу 
о саобраћају и брине-
мо о њиховој безбед-
ности, а сада је мали-
шанима и њиховим 
родитељима уручено 
100 безбедносних ау-
то-седишта и органи-
зовано је предавање 
о њиховој правилној 
употреби.

73. СУРчиН
АсФАЛтиРАЊЕ УЛицА

У Јакову је асфалтирана 
Улица браће Ступар, а у току 
је и асфалтирање Улице браће 
Витомировић. Представници 
Општине донирали су библи-
отеци Ош „Вук Караџић“ не-
достајућу лектиру. Обележен 
је Међународни дан Рома ор-
ганизовањем низа активности. 

У Петровчићу је одата почаст 
жртвама НАТО бомбардо-
вања. Културни центар орга-
низује позоришне представе 
сваког викенда у позоришту 
у Сурчину. Омладинци сваког 
понедељка одржавају штан-
дове и дружење са суграђани-
ма у свим насељима.

65. СОпОт
тРАДициОНАЛНи кОНцЕРт

Културно-уметничко друштво „Космај“ при-
редило је традиционални годишњи концерт 
под називом„Предање“. Активисти и председ-
ник ОО СНС разговарали су са суграђанима и 
упознали их са активностима на локалу.

68. ЗвеЗДАРА
пРАвНи 
сАвЕти

Чланови Савета за прав-
на питања сваког четвртка 
организују пријем грађана 
у просторијама Општин-
ског одбора. Свакодневно 
смо у комуникацији са на-
шим Звездарцима.

69. ОбРеНОвАц
БицикЛистичкА 
тРкА

Обреновац је био до-
маћин друге етапе Међу-
народне бициклистичке 
трке „Београд - Бањалу-
ка“, која је окупилаики 
број учесника.

Општина Стари град, у са-
радњи са Секретаријатом за 
саобраћај, успешно је орга-
низовала акцију поделе бес-
платних ауто-седишта за ма-
лишане. Од почетка реализа-
ције овог програма подељено 

је више од 500 ауто-седишта. 
Нашим функционерима у фо-
кусу су били проблеми са који-
ма се суочавају Старограђани 
и проналазак начина да се по-
могне сваком појединцу и по-
родици.

Представници ГО сваког утор-
ка разговарају са грађанима који 
су се обратили са проблемима и 
предлозима. Завршена је сана-
ција Здравствене станице у на-
сељу Кумодрж 1, што је значајан 

корак у унапређењу здравствене 
заштите становника овог дела 
града. Овим пројектом обезбеђе-
ни су савремени услови за рад и 
пружање медицинских услуга за 
14.000 корисника.

милош видовић на пријему грађана



ФОТОГРАФИЈЕ МЕСЕЦА

алекСандар вучић и драган СТојковић пикСи аца лукаС одржао је концерТ пре обраћања говорника на миТингу

НИШ

милош вучевић Са народом на великом Скупу у нишу


